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Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 19. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410 743
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POOBLAŠČENI 
PRODAJALEC

Ljubljanska 24 05/ 640 05 00

.jubljanska 41 05/ 640 15 60

Ljubljanska 22 05/ 64188 55 

Ljubljanska32 05/ 64147 08

Slika
Saj še nismo vsega zamudili, 
če je komaj zdaj prišel Vasilij.
Je pač Ljubljaska ulica velika 
in tudi ni bila končana slika. 
Spodaj je morje, zgoraj nebo, 

vmes pa jadralec, ki lovi še zlato.
S podpisi dogovor smo potrdili, 

da bomo naslednjič še tretjo dobili, 
a se govori, da jo Vaško že ima, 

spravljeno v Splitu in včasih doma.

Občina bi morala biti kot konj, ki 
brez kočijaža najde pot domov
Nušič je povedal, da za delovanje države niso pomembni ministri ampak Žika, tisti neopazni birokrat z narokavniki 
in resnim pogledom, ki pač opravlja svoje delo, neglede na to, kdo sedi v ministrskem ali predsedniškem stolčku.
(Mef) Če tudi ob spremembah oblasti 
funkcionira država bi toliko bolj morala 
brez pretresov obratovati občina kot lo
kalna skupnost. Konec koncev, občini ni 
treba skrbeti za bruto družbeni dohodek, 
za gospodarsko rast, za uravnoteženost 
uvoza z izvozom, ni ji treba spremljati 
makro in mikroekonomskih kazalcev, 
prav vseeno ji je za stanje pokojninske

blagajne in za poslovanje borze. Za ra
zliko od države mora občine skrbeti le 
za pravično in odgovorno razporejanje 
javnih sredstev, ki jih pridobiva iz držav
nega proračuna in za pametno proda
janje svoje lastnine ter še bolj pametno 
investiranje tako pridobljenega denarja. 
To vsako leto napove in uresničuje s po
močjo občinskega proračuna, ki je tako

na nek način ogledalo delovanja občin
ske uprave in tudi občinske politike.
V našem, izolskem, primeru so odpove
dali Žika in ministri. Strokovne službe 
zato, ker se jim v predloge prikradejo 
napake, ki jih je moč videti od daleč, 
politika pa zato, ker že celo leto razmi
šlja predvsem o tem, kako zavrniti tak 
proračun. Načelno ji je treba pritrditi, 
če ne bi ista politika pred leti zavestno 
sprejemala proračunov za katere je ve
dela, da ne bodo uresničeni in je njihovo 
prenapihnjenost opravičevala s tem, da 
pretirana poraba za investicije dejansko 
veča “vrednost” občinskega premoženja. 
“To je pač politika” porečejo.
V ponedeljek bo letošnji proračun že tre
tjič na dnevnem redu občinskega sveta 
in tudi tokrat pripomb ne manjka. Poli
tika ga načelno podpira a 
konkretno zavrača.

Kaj pa, če je res kaj naro
be z Žiko?

Pečanova in Juri sta poslanca
Izola je slovenski fenomen, saj smo po 
dveh olimpijskih medaljah zdaj dobili 
še dva poslanca, kar nam večji sosedje 
lahko samo zavidajo. Pečanova je do
bila skoraj 46%, Juri pa nekaj manj 
kot 15%. Izola gre naprej I
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Akcija - reakcija

Izola je kljub slabi udeležbi 
izvolila dva poslanca DZ
Udeležba na letošnjih državnozborskih volitvah ni bila kaj prida, na Primorskem je bila spet slabša kot v nekaterih drugih 
delih Slovenije, v Izoli pa je bila na ravni sosednjih občin a ravno za toliko višja, da smo izvolili dva poslanca, oni pa po 
enega. Obala in Primorska je bila naklonjena spremembi, vendar tokrat z manj euforije kot pred štirimi leti.
Tako kot v večini primorskih okrajev je 
tudi v Izoli premočno zmagala SD, ki je 
prejela skoraj 46 odstotkov glasov, kar 
je seveda bistveno več kot pred štirimi 
leti, ko je z istim kandidatom dobila 
nekaj več kot 27 odstotkov glasov.

Najbolj je nazadovala LDS, ki je 
pred štirimi leti dobila več kot 26 od
stotkov glasov, tokrat pa vsega 3,9% 
kar je bilo seveda daleč premalo za 
vstop kandidatke v parlament. SDS 
je skorajda ponovil rezultat izpred 
štirtih let, ko je tudi imel okrog 19 
odstotkov glasov, seveda pa je veli
ko dobil Zares kot novinec na poli
tični sceni, ki je pobral več kot 14 
odstotkov.
Hud poraz sta doživeli SLS in NSi, 
ki sta ostali pod enim odstotkom, 
medtem ko je rezultat DeSUS-a v 
Izoli nekoliko pod pričakovanjem 
(7,10%). Vsi drugi so dobili zane
marljivo število glasov. Kot je znano 
je Izola izvolila dva poslanca DZ: 
Bredo Pečan (SD) in Franca Jurija 
(Zares).

Tudi po pošti največ SD
Okrajna volilna komisija v Izoli je 
danes preštela tudi glasove, ki so 
prispeli po pošti. Največ volivcev 
je obkrožilo SD, po dva glasova sta 
dobili Nova Slovenija in Stranka slo
venskega naroda, skoraj vsi ostali 
pa po glas, tako da se končni rezul
tat ni v ničemer spremenil. Glasove 
iz tujine pričakujejo v teh dneh, pre
šteli pa jih bodo v četrtek.

Dom upokojencev tokrat ni 
prav nič odločil
SD 7 NSi 2
SDS 1 LPR-
ZARES 1 LZČPV-
DeSUS 1 ZP 0
LDS 1 KDS0
SNS 1 SSN2
Lipa 1 Akacije 1
SLS+SMS 1 NPS 0
Zeleni 1
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Pregled rezultatov glasovanja v Izoli po voliščih
či „1,___ -7 ,1 ->-> P.

Batelli ostaja poslanec 
italijanske narodnosti
Italijansko manjšino bo v sloven
skem parlamentu še štiri leta za
stopal poslanec Roberto Batelli, ki 
je bil poslanec že dva mandata. Za 
razliko od njegove osemletne kole
gice, zastopnice madžarske manjši
ne v Prekmurju, Marije Pozsonec, 
ki ji ni uspelo na tokratnih volitvah 
je Batelli še enkrat premagal vse te
kmece. Tokrat mu jih res ni manj
kalo, saj so se za poslanski stolček 
potegovali še: VLADIMIRO DELLO- 
RE, SEBASTIAN PELAN, LUCIANO 
MONICA, in AURELIO JURI

Št. oddanih glasovnic 
Št. neveljavnih glasovnic

7.423 Št. oddanih glasovnic po pošti 23
117 ali 1,58 % Št. neveljavnih glasovnic 3

Rezultati državnozborskih volitev v Izoli po volilnih enotah:

Tako smo 
volili v Izoli

SD 3.336 / 45,66%
SDS 1.393 / 19,07%
NSi 48 / 0,66%

Zeleni 55 / 0,75%
SLS+SMS 68 / 0,93%

Akacija 10 / 0,14%
LDS 285 / 3,90%
KDS 17/0,23%
LPR 45 / 0,62%
SNS 263 / 3,60%

DeSUS 519 / 7,10%
ZARES 1.054 / 14,43%
LZČPV 30 / 0,41%

SSN 13 / 0,18%
Lipa 149 / 2,04%

ZP 21 / 0,29%

Primorskih 9 poslancev
Breda Pečan (SD) in Franco Juri (Za
res) sta bila v Izoli izvoljena v držav
ni zbor. Izola je tako edina obalna 
občina z dvema poslancema, saj je 
Piran izvolil le Patrika Vlačiča (SD), 
Koper pa Luko Jurija (SD). V par
lament ni bil izvoljen nobeden od 
kandidatov SDS, LDS pa ni dobila 
niti enega poslanca na Primorskem, 
medtem ko je DeSUS izvolil le vete
rana Vasjo Klavoro. Poglejmo, kdo 
so primorski poslanci:
DeSUS
VASJA KLAVORA - Tolmin

SDS
EVAIRGL - Ajdovščina 
ZVONKO ČERNAČ - Postojna 
DANIJEL KRIVEC - Tolmin

SNS
SREČKO PRIJATELJ - Sežana

SD
BORUT PAHOR - Nova Gorica II 
MIRKO BRULC - Nova Gorica I 
LUKA JURI - Koper I 
BREDA PEČAN - Izola 
PATRICK VLAČIČ - Piran

ZARES
FRANCO JURI - Izola

Dvorana
RK:

Palača
Manzioli:

Društvo
Upokojencev:

Kulturni
Dom:

KS Livade: Osnovna 
šola Livade:

Hoteli
Simonov Zaliv:

KS Jagodje: Baredi Stara 
Šola:

Šared: Cetore: Malija: Korte: Predčasne
volitve:

SD
SDS

396/52,11%
142/16,32%

274/41,58%
120/18,21%

220/47,01% 
86/18,38%

403 /46,32% 
166/19,08%

493 /46,47% 
191 /18,00%

489/48,95%
154/15,42%

408/44,59% 
197 /21,53%

80/37,04% 
47 /21,76%

30/53,57%
7/12,50%

99 /39,29% 
57 /22,62%

32/48,48% 
15 /22,73%

108/40,60%
64/24,06%

130 /38,35% 
97/28,61%

174/45,91%
68/17,94%

NSi 6/0,79% 7/1,06% 0 /0,00% 8/0,92% 7/0,66% 6/0,60% 8/0,87% 0/0,00% 0/0,00% 1 /0,40% 0/0,00% 0/0,00% 2/0,59% 3 /0,79%
Zeleni 5/0,66% 7/1,06% 2/0,43% 6/0,69% 9/0,85% 7/0,70% 8/0,87% 2/0,93% 0/0,00% 5/1,98% 1 /1,52% 1 /0,38% 2/0,59% 0 /0,00%

SLS+SMS 10/1.32% 7/1,06% 3/0,64% 2/0,23% 11 /1,04% 5/0,50% 12/1,31% 2/0,93% 0/0,00% 4/1,59% 0/0,00% 2 /0,75% 8/2,36% 2/0,53%
Akacija 2/0,26% 0/0,00% 2/0,43% 4/0,46% 1 /0,09% 1 /0,10% 0/0,00% 0/0,00% 0/0,00% 0/0,00% 0/0,00% 0/0,00% 0/0,00% 0 /0,00%

LDS 23/3,03% 28/4,25% 21 /4,49% 34/3,91% 50/4,71% 40/4,00% 28/3,06% 11/5,09% 2/3,57% 7/2,78% 0/0,00% 12/5,51% 8/2,36% 21 /5,54%
KDS 5 /0,66% 1 /0,15% 4/0,85% 1 /0,11% 3 /0,28% 2/0,20% 0/0,00% 1 /0,46% 0/0,00% 0/0,00% 0/0,00% 0/0,00% 0/0,00% 0/0,00%
LPR 4/0,53% 5/0,76% 4/0,85% 6/0,69% 2/0,19% 4/0,40% 11 /1,28% 0/0,00% 0/0,00% 1 /0,40% 0/0,00% 2/0,75% 6/1,77% 0/0,00%
SNS 30 /3.95% 27/4,10% 15/3,21% 27/3,10% 38 /3,58% 31 /3,10% 28 /3,06% 13 /6,02% 4/7,14% 17 /6,75% 3 /4,55% 6/2,26% 12/3,54% 12/3,17%

DeSUS 43 /5,66% 52 /7,89% 38/8,12% 71 /8,16% 82/7,73% 70/7,01% 62/6,78% 11/5,09% 2/3,57% 18/7,14% 6/9,09% 16/6,02% 17/5,01% 31 /8,18%
ZARES 92/12,11% 95/14,42% 57 /12,18% 122/14,02% 154/14,51% 154/15,42% 130/14,21% 41 /18,98% 10/17,86% 33 /13,10% 6/9,09% 49/18,42% 53 /15,63% 58 /15,30%
LZČPV 2/0,26% 5/0,76% 4/0,85% 3 /0,34% 2/0,19% 6/0,60% 2/0,22% 1 /0,46% 0/0,00% 2/0,79% 0/0,00% 1 /0,38% 1 /0,29% 1 /0,26%

SSN 2/0,26% 0/0,00% 0/0,00% 1 /0,11% 3/0,28% 2/0,20% 1 /0,11% 3/1,39% 0/0,00% 0/0,00% 0/0,00% 1 /0,38% 0/0,00% 0/0,00%
Lipa 12/1,85% 27/4,10% 9/1,92% 13 /1,49% 13 /1,23% 26/2,60% 12 /2,08% 4/1,85% 1 /1,79% 8/3,17% 2/3,03% 4/1,50% 2/0,59% 9 /2,37%

ZP 4/0,53% 4/0,61% 3/0,64% 3/0,34% 2/0,19% 2/0,20% 1 /0,11% 0/0,00% 0/0,00% 0/0,00% 1 /1,52% 0/0,00% 1 /0,29% 0/0,00%
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Predlog proračuna prihaja 
tretjič pred svetnike
V ponedeljek 29. septembra se bodo na 1. izredni seji sestali izolski občinski svetniki in se končno lotili vsebinskih vprašanj med katerimi je seveda 
najpomembnejši predlog proračuna za leto 2008. Predlog so sicer že obravnavali in dali številne pripombe nanj na javni obravnavi v gostinski šoli, 
najpogostejše pripombe z večine svetniških skupin pa letijo na račun kvalitete izdelave predloga in nekaterih pristojnosti župana.

Resne pripombe SD-ja

Že pred tem bodo predlog proračuna 
obravnavali v organih občinskega sve
ta, končno pa se bodo o njem pogovar
jali tudi na kolegiju župana, ki ga je ta 
sklical za zgodnjo ponedeljkovo uro.

Toda, vprašanje je, če bo lahko dosegel 
veliko podporo, saj nekaterih pomisle
kov v tem kratkem času ne bodo uspeli 
odpraviti. Župan bo zato gotovo prever
jal kdo bo podprl predlog v sedanji obli
ki in se nato odločil kaj mu je storiti. To, 
da bi proračun ponovno padel, seveda 
ne bi bila ravno dobra popotnica nove
mu občinskemu svetu. Res pa je tudi, 
da svetniki niso pripravljeni podpreti 
karkoli. Resn pripombe so že na pred
stavitvi podali predstavniki SD in Zares, 
v nadaljevanju pa, po izjavah priprav- 
ljalcev, še nekatere druge svetniške sku
pine. (ur)

Zahteva za popravek
V članku »Kadrovska seja občinskega sve
ta z dodatkom nesoglasja« je zapisano, 
da svetniki SD ocenjujemo, »da bi morali 
biti v organe enakovredno vključeni tudi 
svetniki SJN«. Trditev je napačna, saj smo 
v naši svetniški skupini predlagali le, da 
se pri oblikovanju delovnih teles upošteva 
volilni izid in število sedežev v občinskem 
svetu. Pri obrazložitvi glasovanja Valdi 
Morato ni izpostavljali nobene svetniške 
skupine posebej. Po našem mnenju gre 
za načelo, ki mora veljati za vse svetniš
ke skupine ob vsakem sklicu občinskega 
sveta. To stališče smo Socialni demokrati 
zagovarjali v preteklosti in ga bomo tudi 
v bodoče.

Svetniška skupina SD

pojasnilo:
Avtor se opravičuj e svetniški skupini Soci
alnih demokratov, saj Valdi Morato res ni 
omenjal nobene svetniške skupine pose
bej ampak načelo, da se pri oblikovanju 
delovnih teles upošteva volilni izid in šte
vilo sedežev v občinskem svetu. To nače
lo zagotovo ni bilo upoštevano v primeru 
stranke SJN, vendar tega v svetniški skupi
ni SD res niso omenili. Ker pa tega bralci 
ne morejo vedeti brez novinarske pomoči 
je ta pač prišla.

V svetniški skupini Socialnih de
mokratov ugotavljajo, da je predlog 
proračuna Občine Izola za leto 2008 
zelo malomarno in pomanjkljivo 
pripravljen. Na splošno ugotavlja
jo, da je predlog proračuna previ
sok (predvideni odhodki znašajo 
20.120.492 ), če upoštevamo reali
zacijo za prvih 6 mesecev 2008 (re
alizacija znaša 5.607.867 ).
Med drugim ugotavljajo tudi, da 
so nerealno planirani nekateri od
hodki, in sicer za plače, in regres. 
Pripombo imajo tudi na uporabo 
sredstev proračunske rezerve, kjer 
je predvideno, da do višine 42.000 
EUR odloča župan na predlog za fi
nance pristojnega organa občinske 
uprave in o uporabi sredstev obve
šča občinski svet s pisnimi poroči
li.” Socialni demokrati predlagajo, 
da se znesek zmanjša na spreje
mljivejšo višino, to je 10.000 , kar 
še vedno predstavlja v primerjavi z 
letom 2006 povečanje za 19,82%. O 
večjih zneskih naj odloča občinski 
svet. Poleg tega predlagajo črtanje

tretjega odstavka 7. člena, ki go
vori, da je Župan pooblaščen, da 
na predlog za finance pristojnega 
organa občinske uprave odloča o 
večjih spremembah načrta razvoj
nih programov pri projektih, ki ne 
presegajo vrednosti 200.000 EUR.” 
Predlagajo pa, da se v proraču
nu predvidijo sredstva za začetek 
priprave projektov za cesto Jago- 
dje-Šared, da se celotna investicija 
pokopališča v Kortah zaključi že 
v letu 2009 (in ne šele v letu 2010 
kot je sedaj predvideno), da se črta 
postavka plavajoči pomoli, postav
ka ureditev območja svetilnika v 
višini 20.000 pa naj se spremeni 
v pripravo dokumentacije za izved
bo projekta. Predlagajo tudi, da se 
v proračunu predvidijo sredstva 
za študije o izvedljivosti projekta 
za novi kulturni dom, ki so že bila 
porabljena v prvih 6 mesecih leta 
2008. Socialni demokrati tudi po
novno predlagajo, da se Društvo 
prijateljev mladine, Društvo upoko
jencev Izola, Društvo upokojencev 
Jagodje-Dobrava, Društvo invali
dov, Združenje borcev in Rdeči križ 
financirajo neposredno iz proraču
na in ne skozi razpis.
Posebej pa Socialni demokrati 
odklanjajo sprejem besedila skle
pa o razpolaganju s stvarnim pre
moženjem občine Izola. Občinski 
svet ima pravico odločanja o vseh 
odtujitvah stvarnega nepremičnega 
premoženja in o vsaki posebej. Be
sedilo predlaganega sklepa napotu- 
je na tako ravnanje, da bo občinski 
svet odločal o celotnem paketu od
tujitev, o vsaki odtujitvi posebej pa 
bo odločal župan sam. V kolikor bo 
tak sklep sprejet, napovedujejo po
stopek ustavne ali upravne presoje.
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Odbori in komisije OS

Odbor za gospodarstvo in finance
Vladimir Tomažič,
Branko Simonovič,
Silvano San 
Valdi Morato 
Gorazd Jamnik 
Loredana Bakija Kokol,
Tomislav Vitezica,
Mitja Oblak,
Jože Lorbek,
Odbor za družbene dejavnosti
Lilia Peterzol,
Suzana Baltič,
Kristina Zelič,
Renato Vouk,
Vlado Krulčič,
Manca Vadnjal Stojanovič,
Rozana Prešern,
Marina Radin,
Slavko Samotorčan 
Odbor za okolje in prostor 
Blaž Radujko,
Anton Juriševič,
Silvano Sau,
Sebastjan Morato,
Lucio Gobbo,
Alojz Zorko,
George Klokočovnik,
Mitja Oblak,
Slavko Samotorčan,
Statutarno-pravna komisija 
Vlado Marič,
Silvano Sau,
Aleksej Skok,
Marino Domio,
Manca Vadnjal Stojanovič,
Bogdan Gerk,
Dušan Ambrož
Komisija za vprašanja italij. narodnosti
Andrej Šumenjak,
Silvano Sau,
Lilia Peterzol,
Romi Gašperini,
Sebastjan Morato,
Elvio Krampf,
Komisija za regionalno in mednarodno 
sodelovanje
Doris Gomezelj,
Lilia Peterzol,
Boštjan Benedetti,
Kristina Zelič,
Vesna Zorko,
Rozana Prešern,
Biljana Pavlovič,
Odbor za gosp. javne službe in promet
Igor Piantoni,
Bojan Zadel,
Valdi Morato,
Peter Može,
Bogdan Gerk,
Mario Gergeta,
Carmen Oblak,
Vinko Žužek,
Drago Mislej
Komisija za kmetijstvo in ribištvo
Bruno Žaro,
Nevijo Frank,
Dušan Moljk,
Milenko Buležan,
Manca Vadnjal Stojanovič,
Darko Grad,
Drago Mislej

Pododbor za krajevno samoupravo in to- 
ponomastiko
Valter Gerič, Claudio Chicco, Klavdij Medoš, 
Maks Filipčič, Edi Grbec, Mario Carboni, 
Vinko Gregorič, George Klokočovnik,

Pododbor za razvoj podeželja
Borut Gornjec, Robi Štule, Boštjan Bene
detti, Miran Korenika, Alessandro Grisoni- 
ch, Alen Jakomin, Marijan Novak
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Komunalne težave

Izolski sejem plovil postaja 
del ponudbe našega mesta
Salon plovil IZOLA BOAT SHOW 2008, ki je potekal od 16.9. do 21 septembra je v šestih dneh, po izjavah organi
zatorjev, obiskalo več kot 21.000 obiskovalcev. To pa ni vse. Razstavljalci so letos dosegli tudi prodajni rekord.
Salon plovil, ki se je razvil v izjemno presti
žen dogodek za vse ljubitelje navtike, je po
stregel z bogato ponudbo plovil domačih in 
tujih znamk, kot tudi navtične opreme. Glav
ni poudarek je bil tudi letos na prodaji. Ta 
je letos dosegla rekordne rezultate, s čimer 
se je potrdil sloves salona plovil IZOLA BOAT 
SHOW 2008 tako pri nas, kot tudi v tujini. 
Marina v Izoli je bila letos polna do zadnjega 
priveza. Predstavljenih je bilo okoli 180 plo
vil, razstavljavci pa so prišli iz kar 11 držav.

Sejem je zanimiv za tiste, ki jih zanimajo 
nakupi plovil ali opreme pa tudi za navad
ne radovedneže, saj je obisk zanimiv tudi 
kot običajen nedeljski izlet med katerim 
srečaš tudi kopico znanih ljudi, saj je ja
dranje vse prestižnejša zabava tistih, ki ne 
hodijo s prazno denarnico naokoli.
Seveda pa to ne velja za večino jadralcev, 
ki vendarle jadrajo na plovilih, ki niso nji
hova last in si jih verjetno nikoli ne bodo 
mogli privoščiti. Ampak, tako pač je na 
tem krivičnem svetu. Še posebej gre pou
dariti bogat spremljevalni program, med 
bolj vidnimi dogodki lahko zagotovo ome
nimo kar tri različne regate in dva koncer
ta Bajage ter Magnifica na Velikem trgu v

Črpališče s popravki
V torek, 23. septembra je bil opravljen 
prvi tehnični pregled novega izolskega 
črpališča, ki je pokazal nekaj pomanj
kljivosti, ki pa so pri takšni gradnji sko
raj normalne. Manj normalno pa je, da v 
predlogu proračuna menda ni bilo pred
videnega denarja za plačilo stroškov 
obratovanja črpališča in v nadaljevanju 
tudi koprske čistilne naprave. Mimogre
de: iz Kopra je slišati takšne namige, da 
se Izolanom obeta, da bomo plačali več 
za kanalizacijo kot za pitno vodo.

Izoli, ki ju je skupno obiskalo okoli 6.000 
ljudi.
Podelitev nagrad za najboljše v jadralni 
regati je bila v sklopu večernega koncerta 
v središču Izole, kjer so med vsemi prijav
ljenimi posadkami izžrebali tudi enoletni 
najem avtomobila znamke Toyota. V izol
skem mandraču je bila tudi večerna revij
ska regata, na kateri je sodeloval tudi Va
silij Žbogar, olimpijski podprvak v družbi 
še nekaterih olimpijcev. Regata se je s 
tem dobro umestila v dogajanje na salonu 
plovil in v družabno življenje Izole. Dan 
kasneje pa je potekala regata Optimist, na
menjena najmlajšim jadralcem.

Pojasnilo

Dragi volivci in volivke Izole in zaledja,
v naslednjih štirih letih bom vaše interese v Državnem zboru zagovarjal tudi jaz. 
Vsem tistim, ki ste svoj glas zaupali meni, se res iskreno zahvaljujem. Prav tako se 
zahvaljujem vsem, ki ste mi stali ob strani in pomagali v zahtevnem mesecu volilne 
kampanje. Posebna zahvala gre vsem članom odbora stranke Zares v Izoli, svetnici 
Doris Gomezelj in vodji volilnega štaba Blažu Radujku. Zahvaljujem se tudi vsem, 
ki so mi dali javno podporo, tudi županu Izole dr.Tomislavu Klokočovniku. Hvala 
tudi Egidiju Krajcarju za brezplačno uporabo dragocene galerije ter Wine baru Žaro 
za lep septembrski dogodek. Iskreno se zahvaljujem vsem donatorjem, brez katerih 
bi bila tudi tako skromna predvolilna kampanja nemogoča.
Prepričan sem, da bom, kot poslanec, dobro sodeloval z občino, z lokalno stranko 
Zares in neposredno z volivkami in volivci. V Izoli bom tedensko na razpolago v 
poslanski pisarni stranke Zares. Prav tako nameravam prirejati redne poslanske 
večere.

S hvaležnostjo, FRANCO JURI, Zares-Nova politika

Cari elettori ed elettrici di Isola e del suo entroterra,

nei prossimi quattro anni, nella Camera di Stato, mi adopererò anche per i vostri 
interessi. A quanti hanno votato per me vada il mio più sentito ringraziamento. 
Ringrazio altresì tutti coloro che sono stati al mio fianco e mi hanno aiutato 
nell'impegnativo mese della campagna elettorale. Rivolgo un ringraziamento 
particolare ai membri del comitato del partito Zares di Isola, a Doris Gomezelj, 
consigliere comunale, e a Blaž Radujko. Ringrazio inoltre tutti coloro che mi 
hanno sostenuto pubblicamente, tra questi anche il sindaco di Isola dr.Tomislav 
Klokočovnik.
Un grazie anche a Egidio Krajcar per l'uso gratuito della sua galleria e al Wine 
bar Zaro per il piacevole avvenimento di settembre. Ringrazio per l'aiuto pure i 
donatori, senza i quali sarebbe stata impossibile anche la nostra modesta campagna 
preelettorale.
Sono convinto che, come deputato, collaborerò bene con il Comune, il locale 
partito Zares nonché con gli elettori dei quali sarò settimanalmente a disposizione 
presso l'ufficio parlamentare di Zares. Inoltre ho intenzione di organizzare a Isola, 
regolarmente, delle serate parlamentari..

Še vedno razmišljava enako

Con gratitudine, FRANCO JURI-Zares-politica nuova

Draga Anica, še vedno sem skladno s 
svojimi predvolilnimi obljubami odlo
čena v OS delovati v smeri sprememb 
na bolje. Verjamem, da bom o tem do 
konca svojega mandata prepričala 
tudi tebe.
Naj takoj na začetku razjasnim, da na
robe navajaš, da je g. Grad nov direktor 
Centra za kulturo, šport in prireditve. 
To ni res. G. Grad je imenovan za vršilca 
dolžnosti, in sicer za čas do imenovanja 
programskega direktorja javnega zavo
da po razpisu, oz. najdlje za obdobje 
6 mesecev. Med vsemi nalogami (in o 
tem, koliko je pri tem uspešen, bo mo
ral predložiti pisno poročilo vsaka 2 
meseca), ki so mu bile za to obdobje s 
strani OS »naložene«, citiram točko 3, ki 
se posebej nanaša na športno dejavnost 
zavoda.
Takole pravi: »Na področju športa pri
pravi oceno stanja in predlog nove orga
niziranosti, nalog, pristojnosti, javnih 
pooblastil in kadrovskih rešitev, ki bodo 
vključevale ustreznejšo oz. racionalnejšo 
in učinkovitejšo organiziranost področja 
športa na lokalni ravni, zlasti pa športa 
mladih, pogojev za razvoj tekmovalnega 
in vrhunskega športa, športne rekreacije, 
rešitve statusnih vprašanj in zaposlova
nja in sofinanciranja športnih trenerjev 
nacionalnih panožnih šol in drugih špor
tnih strokovnjakov, zagotavljanja dosto
pnosti in trženja športnih objektov ter 
drugih dejavnosti na področju športa.«
V nadaljevanju pa je v točki 6 zapisano 
še tako (citiram) : »Pri svojem delu mora 
v. d. zagotavljati pogoje in možnosti za 
projektno vključevanje vseh zaintere
siranih pravnih oseb na obravnavanih 
področjih (seznam...) in fizičnih oseb 
oz. posameznic in posameznikov, ki la
hko s svojim prispevkom, ugledom in 
izkušnjami pripomorejo k oblikovanju 
najustreznejših rešitev na obravnava
nih področjih dejavnosti, ki so predmet 
celovite reorganizacije.«
Resnično upam, da se bodo vsi zainte
resirani tudi res vključili in pripomogli 
k nastanku dobrega predloga reorga
nizacije Centra. Dobrodošle so ideje in 
predlogi od vseh nas, tudi tvoji. Seveda 
pa bomo o teh predlogih svetnice in 
svetniki imeli še priložnost diskutirati 
in se opredeliti.

Jaz se osebno zavezujem, da ne bom 
podprla nobenega takega predloga reor
ganizacije, ki bi kakorkoli šel na škodo 
Izole ali pa Izolank in Izolanov (ali kot 
nas ti, Anica, imenuješ...domačinov). 
Predvsem pa bom še naprej vztrajala pri 
pripravi vsega potrebnega, da se čimprej 
objavi javni razpis za direktorja, na ka
terem bomo potem transparentno izbra
li tisto osebo, ki bo ustrezala pogojem. 
Tako se v urejenih razmerah dela.
No, jaz sem kljub vsemu temu že na seji 
Komisije za mandatna vprašanja, voli
tve in imenovanja glasno zagovarjala 
drugačno rešitev. Moje načelno mnenje 
je bilo in je še vedno, da bi morali obja
viti javni razpis (saj se je mandat vršilca 
dolžnost g. Janeva iztekal), na katerem 
bi potem izbrali najprimernejšega kan
didata. To sem glasno ponovila na dveh 
sejah komisije, a sem bila pri tem žal 
osamljena (enako mnenje je pri glaso
vanju imel le še en svetnik).
Verjamem, da veš, kaj zame pomeni 
šport (ne pozabimo na kulturo in pri
reditve, saj je ta tudi pod okriljem Cen
tra) in da bom poskušala narediti vse, 
kar bo v moji moči, da se bodo stvari v 
od vedno športni Izoli začele ponovno 
obračati na boljše. Zagotovo bom na
tančno spremljala, kaj se bo dogajalo v 
Centru v prihodnjih mesecih in na mo
rebitne nepravilnosti glasno opozorila 
ter jih preprečila, če bo le v moji moči. 
Niti slučajno se ne sme zgoditi, da bi se 
sprejela kakšna odločitev v škodo otrok, 
za katere napoveduješ še bolj množično 
pristajanje na cesti. Lepo prosim, da na 
to pravočasno opozorite tudi vsi, ki bo
ste dogajanju blizu. Kadarkoli me lahko 
pokličete (pa najbrž tudi kakšno drugo 
svetnico ali svetnika).
Anica, v svojem prispevku pišeš, da si se 
velikokrat mislila oglasiti, pa si si vedno 
rekla, da nima smisla. Jaz pa pravim, da 
je še kako pomembno in koristno ogla
siti se in povedati svoje mnenje. Zato 
pozdravljam to tvoje dejanje in upam, 
da sem te z odgovorom zadovoljila. Če 
pa te še kaj zanima, me prosim pokliči. 
Rada se bom pogovorila s teboj.

Doris Gomezelj 

Zares - nova politika Izola
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„Tako smo tudi uspeli priti do teh 
sredstev“, pravi župnik Kobal. Mi
nistrstvo in Občina bi si tako delila 
95% stroškov, župnija pa preostalih 
5%.” Na žalost pa so strokovnjaki ob 
statičnem pregledu zvonika ugotovili, 
da je razpokal na vseh štirih strani
cah, in da ga bo treba, zaradi varnosti, 
tudi dodobra „povezati“. Po župni
kovih besedah, bi namreč že potres 
četrte stopnje Rihterjeve lestvice bil 
lahko usoden za konstrukcijo, ter pri
pomnil: „Le kakšna bi bila podoba 
Izole brez zvonika?".
Ob tem je opozoril, da bodo te, na 
novo ugotovljene težave, stale župni
jo še dodatna sredstva, ki pa jih zaen
krat seveda nimajo. Zato apelira tudi 
na Izolane, da bi priskočili Župniji na 
pomoč pri zbiranju sredstev.

Zvonik sv. Mavra se bo po 
nekaj desetletjih “preoblekel"
Zvonik cerkve sv. Mavra je visok, lep, zanimiv, ker je odmaknjen od cerkve in že vrsto let neugleden 
in nevaren za okolico. Pred leti seje župnija, ob bistveni pomoči države in občine, lotila obnavljanja 
cerkvene strehe in nato še zunanjega ometa, zdaj pa je le prišel na vrsto tudi zvonik. Lepotni poprav
ki bodo kmalu končani, za temeljitejša dela pa bodo potrebovali več časa in predvsem več denarja.
Kot so Izolani zagotovo že opazili, na 
izolskem zvoniku izvajajo gradbena dela, 
ki bodo cerkvi sv. Mavra in okolici po
membno spremenile podobo. Tako bodo 
po nekaj desetletjih z zvonika odšle zdaj 
že zgodovinske table „Pozor, odpada 
omet“, to pa seveda pomeni, da bo par
kiranje v okolici zvonika manj nevarno, 
kar je dobro in slabo hkrati. Dobro za 
avtomobile in slabo zato, ker se jih bo še 
več stlačilo na prostor ob cerkvi.

Po besedah izolskega župnika Janeza 
Kobala, je v zadnjih treh letih omet 
poškodoval najmanj šest tam parkira
nih avtomobilov.

Sama sreča je, da so bili to „le“ avto
mobili, torej nekaj, kar je moč popra
viti. Zato se je izolska župnija prijavila 
na razpis Ministrstva za Kulturo in se 
nato še s pomočjo Občine Izola lotila 
zamenjave oziroma kar nanašanja pr
vega zunanjega ometa, saj starega ta- 
korekoč ni bilo več. Na ta način bodo 
zvonik tudi notranje nekoliko uredili 
in ga preurediti v razgledni stolp.

Osnovnošolci s kresničkami
Ljubljansko podjetje Butan plin, ki je 
največji distributer utekočinjenega naf
tnega plina (UNP) v Sloveniji, se je letos 
pridružil akciji BODI preVIDEN in da
nes najmlajšim osnovnošolcem v občini 
Trebnje podaril 350 kresničk. Včeraj je 
Butan plin obiskal osnovne šole v Izoli 
in tam podaril 250 kresničk.
Pešci so ena najbolj ogroženih skupin 
udeležencev v prometu, ki utrpijo kot 
posledice prometnih nesreč najhujše 
poškodbe. Med njimi izstopajo prav 
naj mlajši osnovnošolci, zato se je Bu
tan plin d.d. kot družbeno odgovorno 
podjetje letos pridružil akciji BODI pre
VIDEN, s katero se opozarja učence v 
šolah, njihove starše in stare starše na 
uporabo kresničk in drugih odsevnih 
materialov, ki zagotavljajo večjo varnost 
pešcev.

Tako je Butan plin d.d. podaril 350 
kresničk naj mlajšim osnovnošolcem, 
prvim in drugim razredom, v osnovnih 
šolah občine Trebnje, 250 kresničk pa 
osnovnim šolam v občini Izola (OŠ 
Livade, OŠ Vojke Šmuc in OŠ Dante 
Aligieri).
Tomaž Grm, generalni direktor družbe 
Butan plin, je dejal: »Letos smo podari
li kresničke učencem 1. in 2. razredov 
osnovnih šol v dveh občinah Prihodnje 
leto načrtujemo, da bomo razširili sode
lovanje in se priključili akciji občinskih 
svetov za preventivo in vzgojo v ces
tnem prometu tudi po drugih sloven
skih občinah.«
Fotografija:
V Izoli so naj mlajši dobili tudi šolske 
zvezke.

Ostali, večji del, pa bi bil ponovno na 
ramenih Občine, oziroma države. 
Zunanja obnovitvena dela bodo pred
vidoma končana čez dober mesec, v 
novembru, tista, ki bodo domačinom 
in turistom omogočala pogled z najvišje 
točke Izole, pa so odvisna od tega, kdaj 
in koliko denarja bodo zbrali za utrditev 
zvonika. Aljoša
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Revitine novičke
V zadnjih letih se po vsem svetu vse več raziskovalcev ukvarja s proučevanjem, 
kako pridobiti mecinsko uporabne snovi iz naravnih sestavin, najpogosteje rastlin, 
ki rastejo v neokrnjeni naravi in so zelo odporne na ekstremne vremenske 
razmere. V to vlagajo velike zneske mnoga velika farmacevtska podjetja. Hkrati se 
povečuje tudi ponudba takih preparatov na trgu, pri katerih pa je treba paziti, da gre 
za izdelke, ki so resnično povsem naravni in v procesu pridelave niso podvrženi 
kemični obdelavi.
Eno takih je olje, pridobljeno po hladnem postopku stiskanja iz oreščkov sibirske cedre. 
Njegovo učinkovitost so poznala avtohtona ljudstva že stoletja, sedaj pa se olje 
dobi močno skoncentrirano, in to samo s postopkom mehanskega hladnega 
stiskanja, kar učinkovitost poveča. Olje je prava zaloga vitaminov, antioksidantov 
ter kar 23 mineralov. Tradicionalno so olje uporabljali pri lajšanju in zdravljenju 
številnih bolezni, predvsem tistih, povezanih z dihali in prebavili, danes pa se olje 
iz oreščkov sibirske cedre uporablja pri obnavljanju moči organizma, premagov- 

f . anju sindroma kronične utrujenosti in 
izčrpanosti ter lajšanju posledic stresa. S 
svojo bogato sestavo vpliva na zviševanje 
odpornosti organizma in s tem deluje preven
tivno.

Kristanov trgi-tržnica
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 
sreda: 8.30 -15.00/16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00

Iz turističnega vodnika
Cerkev svetega Mavra je najbolj vidna 
izolska cerkev, saj stoji na naj višji toč
ki nekdanjega srednjeveškega otoka 
in daje mestu prepoznavno silhueto. 
Prvotno je bila na tem mestu leta 1356 
zgrajena manjša cerkev, sedanjo pa so 
postavili leta 1547, vendar je bila skozi 
stoletja večkrat močno predelana. 
Cerkev kot jo lahko vidimo danes so 
zadnjič prenovili v začetku 20. stole
tja, ohranila je baročno preoblikovano 
renesančno kompozicijo ter historične 
elemente. Celotna restavratorska dela 
so opravili v letih 1980-1982. Baročna 
notranjost cerkve se ponaša z dese
timi oltarji, krasijo jo tudi Callidove 
orgle iz leta 1796 in čudovite slikarije, 
najstarejše segajo v 15. stoletje. 
Zraven cerkve stoji več kot 30 metrov 
visok zvonik iz leta 1585, grajen iz 
navadnega istrskega kamna na got
ski osnovi. Zadnja večja obnova je 
bila leta 1889. Današnjo podobo ima 
iz začetka 20. stoletja, ko so bili na 
njem izvedeni zadnji posegi.
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Ml SONO INAMORATO Dl MARINA

Lastniki marine grozijo z odškodnino, 
Pečanova odgovarja, župan čaka
Tik pred volitvami smo doživeli inflacijo informacij v zvezi z dokončanjem izolske marine. Ob sejmu navtike, ki se 
je letos že otepal s pomanjkanjem prostora, so lastniki izolskega pristanišča napovedali tožbo in odškodnino, ker 
ne morejo graditi razvpitega pomola B. Tudi osebno napadena nekdanja županja Breda Pečan je na svoji tiskovni 
konferenci zavrnila vse obtožbe in župana pozvala k zavarovanju občinske lastnine. Župan pa ji je pritrdil.
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Upravljalca Marine v Izoli, družbi Marinvest 
in Porting, bosta proti občini Izola zaradi 
preprečevanja izdaje gradbenega dovolje
nja za gradnjo pomola B vložila tožbo. Zaradi 
izpada prihodka zahtevata od izolske občine 
tudi odškodnino v višini slabih dveh milijo
nov evrov in pol, so na četrtkovi tiskovni kon
ferenci sporočili predstavniki Marinvesta.

Marinvest od izolske občine zahteva, 
naj umakne tožbo zoper gradbeno do
voljenje, ki jo je leta 2002 vložila nek
danja izolska županja Breda Pečan, in 
opusti dejanja, ki preprečujejo gradnjo 
pomola B. Če do prihodnje srede (vče
raj) ne bodo dosegli dogovora oziroma 
prejeli plačila, bodo zoper občino Izola 
vložili tožbo za plačilo, so še sporočili 
iz Marinvesta. Direktor družbe Enrico 
Calassi je ob tem dodal, da je odločen 
začeti z gradnjo treh kompleksov sani
tarij tudi v primeru, da potrebnih dovo
ljenj ne bo imel.
Kot poudarjajo v družbi, je Marinvest 
z izolsko občino že v začetku 90. let 
sklenil sporazum o upravljanju marine, 
ki je predvideval, da družba na lastne 
stroške zgradi objekte in pripadajočo 
infrastrukturo. Marinvest je do zdaj že 
zgradil tri valobrane, upravno zgradbo 
Marine, pomol A in ploščad, zataknilo 
pa seje pri gradnji pomola B. Za projekt 
gradnje pomola B, ki poleg samega 
pomola vključuje še gradnjo sekun
darnih pomolov, pomolov za komu
nalne priveze, manipulativno ploščad 
in pešpot, je Marinvest leta 1996 pre
jel lokacijsko, leta 2001 pa tudi grad
beno dovoljenje. Po navedbah družbe 
je občina z gradnjo ves čas soglašala, 
saj zoper izdano lokacijsko dovoljenje 
ni imela nobenih pripomb. Kljub temu 
je nekdanja izolska županja Breda Pe
čan leta 2002 zoper izdano gradbeno 
dovoljenje vložila tožbo, v kateri naj 
bi trdila, da “Marinvest nima nobene 
pravice do razpolaganja z navedenimi 
zemljišči”, je pojasnil pravni zastopnik

Marinvesta Emil Mozetič. Postopek za 
izdajo gradbenega dovoljenja je tako 
še vedno v teku, prav tako pa tudi po
stopek za pridobitev koncesije oziroma 
vodnega dovoljenja, ki ga izdaja mini
strstvo za okolje in prostor. Družba Ma
rinvest je vlogo na ministrstvo podala 
leta 2003, občinska uprava pa je leto 
kasneje zaprosila za vodno dovolje
nje za uporabo istega akvatorija. Leta 
2006 je vodno dovoljenje za uporabo 
območja, kjer naj bi stal bodoči pomol 
B, dobila občina.

Občina bo ravnala po zakonih
Z izolske občine so o napovedanih tož
bah podjetij Marinvesta in Portinga spo
ročili, da se bo občina nanje odzvala, ko 
jih bo prejela. “Občina Izola je prejela 
poziv pooblaščenca družbe Marinvest 
k umiku tožbe v upravnem sporu zo
per gradbeno dovoljenje za izgradnjo 
pomola s sekundarnimi pomoli ter k 
plačilu z njihove strani ocenjene škode. 
Občina Izola bo v tem primeru ravnala 
skladno z zakoni in v interesu občine 
Izola,” so še sporočili.
Sicer pa je zahtevku Marinvesta ne
mogoče ugoditi iz več razlogov. Prvič 
zato, ker je postopek pred sodišči, dru
gič zato, ker občina tega denarja nima, 
tretjič pa zato, ker se župan vrne šele v 
petek, požupanov s pooblastili ni, tako 
da nihče ne more sprejeti in podpisati 
takšne obveznosti občine.

Pečanova zavrača očitke
Breda Pečan je na tiskovni konferenci, ki 
jo je sklicala še isti dan v popoldanskih 
urah, zavrnila obtožbe Galassija, da je 
občinska uprava pod njenim vodstvom 
Marinvestu odvzela zakonite pravice do 
gradnje pomola B. “Marinvest do tega 
dela izolskega pristanišča nima več 
nobenih pravic," je povedala Pečanova. 
Prepričana je, da družba Marinvest do 
ozemlja, kjer naj bi bil zgrajen pomol 
B, tako kot do gradbenega dovoljenja za 
pomol nima več nobene pravne podla
ge. Leta 1991 sprejeti odlok o določitvi 
namembnosti luke, na katerega se skli
cuje Gallassi, je namreč po njenih bese
dah ukinjen kar dvakratno. Razveljavil 
naj bi gaje najprej odlok o namenskem 
turističnem pristanišču, ki ga je ob
činski svet sprejel maja 2000, po drugi 
strani pa tudi dejstvo, da leta 2003 pri
pravljene koncesijske pogodbe občin
ski svet ni potrdil. Zavrnitev pogodbe naj 
bi po besedah Pečanove povzročili prav svet
niki, naklonjeni Marinvestu in Portingu.

Pečanova zavrača tudi Galassijeve očit
ke, da naj bi občina s pridobitvijo vod
nega dovoljenja tudi za del, kjer je načr
tovan pomol B, ogoljufala Marinvest. 
“Občina je dobila vodno dovoljenje za
konito, na osnovi veljavnih zakonov in 
aktov” je prepričana Pečanova. Res je, 
da je vlogo za vodno dovoljenje oprla na 
leta 2004 sprejeti novi družbeni plan, ki 
je med območjem komunalnih in ko
mercialnih privezov začrtal novo mejo. 
Komunalne priveze je namreč razširil 
tudi na pomol B, prvotno namenjen 
izključno komercialnim privezom. Kot 
lastnica vodnega dovoljenja je občina 
po mnenju Pečanove tudi upravičena 
do gradnje pomola B. Gradila naj bi ga 
sama ali pa bi na razpisu koncesijo po
delila drugemu izvajalcu.
Pečanova je še mnenja, da do tožbe ne 
bo prišlo, saj naj na sodišču ne bi vzdr
žala. Dodaja pa, da se boji, da med 
Marinvestom in občino spet ne bi 
prišlo do izvensodne poravnave, tako 
kot se je to že zgodilo glede zemljišča 
ob Tomažičevi ulici. V omenjeni izven
sodni poravnavi je po mnenju Pečanove 
občina pristala na bagatelno odškodni
no, ki je bila štirikrat nižja, kolikor bi za 
zemljišče lahko iztržili na javni dražbi. 
Pečanova dodaja, da odkar trži prive
ze, Marinvest občini še ni plačal kon
cesije, poleg tega pa trži tudi občinske 
priveze, saj so najbolj prestižni pri
vezi na valobranu last občine. Občini 
družba prav tako ne plačuje zakupnine 
za uporabo javnih površin, ki jih ima v 
uporabi.
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OAZA za nego telesa

FINSKA in TURŠKA SAVNA 
SOLARIJ TURBO ležeči in stoječi

Delovni čas je vsak torek, sreda in četrtek od 15.00 do 21.00 ure

Naročite se lahko na tel.: 041 512783

Reagiranja

Kdo sploh je gospod Calassi?
Gospod Calassi toži občino Izola - bombastičen naslov in tiskovna konferenca. In be
remo, da jo toži bojda za veliko denarja, za celih 2,4 MIO EVROV. To smo lahko pre
brali v večih slovenskih dnevnikih (Primorske novice, Ljubljanski dnevnik -19.9.2008). 
To smo lahko slišali na nacionalnem radiu - val 202 dne 23.9.2008 ter iz ust samega 
gospoda Galassija, saj o tem razpreda z vsakim, ki ga je le voljan poslušati. Vedno krivi 
občino, državo in ne vem še koga. Zadeve so najbrž res zelo zapletene in jih povprečni 
občani Izole najbrž niti ne razumemo. Razumemo pa nekaj: grožnjo za tožbo za veliko 
denarja. Razumemo, da bo tak demoklejev meč hromil razvoj naše občine in tudi vsa
kdanje življenje proračunskih porabnikov od vrtcev, šol, javnega zdravstva, kulture, 
športa, urejanja okolja,... Ali si to zaslužimo? Ne vem. Vem pa nekaj, da samo bežen 
pogled na različne spletne portale pokaže zanimivo zgodbo. Kdo je Porting, Marinvest, 
Universe Service, Altan prefabricati, Mabira,...? Kakšen raziskovalni novinar bi lahko 
napravil pravo mrežno shemo in se poglabljal v povezanost teh družb v Sloveniji in 
izven nje. Edina povezanost, ki jo laik lahko opazi je gospod Calassi. Lahko pa opazi še 
nekaj drugega - nepreglednost prelivanja sredstev. Saj to je verjetno cilj kopice podjetij, 
povezanih prek ustanoviteljev. Tudi poslovni izidi posameznih podjetij so sila zanimivi. 
Izgube in po potrebi dobiček. Najbolj presentavo pa je, da vse družbe, z izjemo Portin
ga ne zaposlujejo delavcev. In še ta jih zaposluje v letu 2007 celih 24.
Mislim, da so vsi komentarji odveč. Izračun preprost. Priti do denarja na račun ob
čanov je najbrž najenostavnejši. Malo dlje traja, ampak je kljub vsemu dobro naložen 
denar. Kaj pa, če temu le ni tako ?
In morda kljub pritiskom, vsaj upam, ne bodo izpolnjena vaša pričakovanja in pričakova
nja vaših slovenskih partnerjev, temelječa na megli, ki jo skušate po vsej sili ohranjati. 
Podjetja, ki se ponašajo le s poštnim nabiralnikom postajajo namreč vse bolj transparen
tna. In naslov teh podjetij je znan, vsa imajo naslov v Izoli, Tomažičeva ulica 4a.

Novka Jenko, Izola
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Čakajoči na komunalne priveze 
so ustanovili Civilno iniciativo
Že doslej so bili presenetljivo potrpežljivi in dialoga željni in tudi zdaj želijo najprej preveriti vse možnosti za do
govor o pošteni delitvi komunalnih privezov. Če pa jih nihče ne bo poslušal vedo, kaj jim je storiti.
Po slišanem ne bodo šli na ulico ali k 
privezom, niti ne bodo nikogar ovirali, 
če bo skušal odstraniti njihova plovi
la. Šli bodo po pravni poti in dokazali, 
da so vsa ravnanja v zvezi s takoime- 
novalnimi komunalnimi privezi, brez 
pravne podlage.
Konec prejšnjega tedna so namreč vsi 
lastniki plovil, ki jih imajo privezana ob 
parkirišču, kjer doslej občina ni mogla 
niti želela zaračunavati privezov, dobili

Ob vsem tem je najbolj zanimivo, da 
nimamo niti odloka o občinskem pri
stanišču niti pravilnika o dodeljevanju 
privezov.
Po katerih merilih bodo torej dodeljeni 
privezi na začasnih pomolih, ki so še 
vedno last in v upravljanju Marinvesta, 
saj Komunala tega ne želi storiti, dokler 
ne dobi zagotovil, da so postavljeni v 
skladu z vsemi zakoni, odloki in tehnič
nimi zahtevami (ur)

sporočilo, da morajo svoja plovila uma- pred dobrim letom je izolski občinski
kniti. Dopis je seveda povzročil hude SVet sicer imenoval komisijo za revi-
reakcije, saj so ob imenovani del izolske zjj0 dodeljenih komunalnih privezov,
obale privezani nekateri, ki so tukaj že vendar ta komisija v letu dni ni naredi-
več desetletij, kar nekaj se jih ukvarja s ja praktično nič, saj je bila v glavnem
popoldanskim ribolovom, med njimi pa predmet spopada med nekaterimi svet-
je tudi dvakratni svetovni prvak v špor- rnkh člani komisije in prvim človekom
tnem ribolovu, v težavah pa se je znašel Komunale, Alojzom Zorkom. Rezultat
tudi jadralni klub Olimpie, ki ima tam teh spopadov je bil dejansko razpad
svoje edine izhode na morje. komisije, ki enostavno ni mogla sprejeti
Člani Civilne iniciative so na enem od nobenih odločitev, zato tudi sedanji na- 
srečanjev povedali, da želijo konstruk- p0ri nekaterih bivših članov, da bi ko- 
tivno sodelovati pri reševanju tega za- misija nadaljevala z delom, verjetno ne 
pletenega problema, zato so najprej bodo uspeli.
naslovili županu prijatzno pismo v ka- Morda je tako tudi prav, saj je treba naj- 
terem so ga seznanili z aktualnimi raz- prej doreči, kdo naj razreši strokovna
merami. Odgovor še čakajo. vprašanja in komu prepustiti politiko.

Marinvest bo verjetno počakal
Pravni zastopniki Marinvesta so od občine Izola pričakovali, da bo 
do včeraj, srede 24. septembra, umaknila tožbo proti dodeljene-V 
mu gradbenemu dovoljenju ali plačala visoko odškodnino.
Informacije o tem ali se je karkoli od Direktorica občinske uprave, Monika 
omenjenega zgodilo pri direktorju Sečnik, je bila te dni prezaposlena s 
Marinvesta, dr. Enricu Gallasiju nismo korekcijami predloga proračuna, ki 
izvedeli, saj je bil službeno odsoten, bo že v ponedeljek prišel v odločanje 
glede na dogajanje v izolski občini pa svetnikom. Nekdanji podžupan Dar
je dokaj zanesljivo, da niso sprejeli ko Grad je dejal da ne razume, zakaj 
nobene od zahtev, preprosto zato, ker Marinvest postavlja prav ta datum za 
Občina še nima proračuna, nima niti razreševanje zadev, ki so zapletene 
do konca oblikovanih organov občin- že zelo dolgo, drugi nekdanji podžu- 
skega sveta, nima podžupanov in tudi pan, Bojan Zadel, pa meni, da bi mo- 
župan je odsoten. Ker v MArinvestu rala občina resneje upoštevati takšne 
to zagotovo vedo gre predvidevati, da izjave. Tudi tretji nekdanji podžupan, 
bodo z napovedano tožbo še malo po- Silvano Sau, ni seznanjen z morebit- 
čakali. nimi odgovori občine.
Seveda je bilo tudi na občinski strani Župan Tomislav Klokočovnik, ki je bil 
težko dobiti kakršnekoli informacije, te dni službeno v Bosni pa je povedal, 
vendar najodgovornejši ljudje izolske da bo časa za pogovore dovolj in da je 
občine niso nič vedeli o kakšnem do- njegova dolžnost, da najprej ščiti inte- 
govarjanju z Marinvestom. rese Izolanov in izolske občine, (ur)

Čigavo je morje v izolskem zalivu?
V Primorskih novicah sem prejšnji te- je do sedaj plačal za uporabo morskih in
den prebral izjavo gospoda Galassija, kopenskih površin v območju turističnega
direktorja Marinvesta in Portinga in nje- pristanišča! To vprašanje je posebej zani-
govega odvetnika, s katero je občini Izo- mivo, če ugotovimo iz zgoraj omenjenega
la zagrozil z odškodninsko tožbo. Tožil članka, da je “izgubljeni mesečni dobiček
bo za odškodnino v višini 2.404.859 in za neizgrajeni del najmanj 66.802 na me-
zahteval umik pritožbe na gradbeno do- sec! Kolikšen je bil šele dobiček v vseh teh
voljenje za izgradnjo pomola B. Po nje- letih na že izgrajenem delu turističnega
govem je občina neupravičeno ovirala pristanišča? In kaj imamo od tega mi, Izo-
izgradnjo pomola B in s tem Marinvestu lani? Neposredno zaenkrat nič, saj do se-
in Portingu povzročila poslovno škodo. daj ne Marinvest ne Porting nista plačala
Pa poglejmo nekaj dejstev: Izoli prej niti tolarja, sedaj pa niti evra za
Gospod Calassi pozablja, da se je od leta uporabo izolskega morja in kopnega.
1991 pa do danes v naši državi na področ- Gospod Calassi bo rekel: “Kaj pa priredi-
ju upravljanja in gospodarjenja z vodami tve, pa turizem, pa gostinstvo?” Vsa čast
zgodilo zelo veliko sprememb, za katere za storjeno, sam pa mislim, da to počne
ali ne ve ali pa noče vedeti. Zanimivo pa je, zaradi lastnega komercialnega interesa
da je zelo dobro poznal in tudi upo(zlo) in zagotovo ne zaradi ljubezni do Izole in
rabil spremembe zakonodaje na področju Izolanov.
družbene lastnine na nepremičninah, saj Zato mislim, da mora gospod župan v inte- 
je zemljišča, ki jih je imel samo “izpo- resu tistih, ki imajo sedaj privezane svoje 
sojena” od občine in jih ni nikoli plačal, barke na komunalnih privezih in tudi v in- 
vknjižil takoj po uveljavitvi zakona o la- teresu (če sem prav informiran) še čakajo- 
stninjenju nepremičnin v družbeni lasti čih 350 prosilcev, ohraniti izolski zaliv za 
kot lastnino Marinvesta in lani dosegel pri potrebe komunalnih privezov v obsegu, 
županu, da mu je za bagateln vsoto potrdil kot ga zagotavlja vodno dovoljenje. Seda- 
lastninsko pravico. V tem primeru - kako nji (in načrtovani) plavajoči pomoli na- 
značilno - pogodbe iz leta 1991, 1992 in mreč zagotovijo le 250 privezov. Nikakor
poznih devetdesetih let ne veljajo, ker po ne smemo dopustiti, da se trajno zmanjša
njegovem velja samo zakon iz leta 1997 in sedaj določeni prostor za komunalne pri- 
2001. Vse kaže, da Marinvest in Porting veze, ki obsega tudi območje pomola B. S 
priznavata spremembe samo takrat, ka- tem si zagotovimo možnost, da bomo tudi 
dar so njima v korist, sicer pa velja, da bi za bodoče rodove ta del izolskega zaliva 
najraje uporabljala zakonodajo iz Italije, uporabljali za komunalne priveze, 
ko je ta še gospodarila na naših ozemljih, Rad pa bi opomnil gospoda Galassija, naj 
čeprav ti zakoni tudi v današnji Italiji ne razmisli o svojih ukrepih, saj je ta dejav- 
veljajo več.. nost - mislim seveda dejavnost marine - do
Tako gospod Calassi, ki trdi, da ima neke sedaj živela v sožitju s krajem. V kolikor
(pra)pravice na osnovi (pra) starega odio- ne bo razumel potreb prebivalcev Izole,
ka o namembnosti luke v Izoli za gradnjo tako sedanjih kot bodočih, lahko povzro- 
pomola B v izolskem pristanišču in drugih či, da tega sožitja ne bo več. 
reči v izolskem akvatoriju, pozablja, da je In če odgovorim na vprašanje v naslovu: 
bil ta odlok vsaj trikrat razveljavljen, iz- vem, da morje v izolskem zalivu pripada 
gubil je tudi zakonsko podlago. In tako je Izolanom najmanj v obsegu, kot nam ga 
vodno dovoljenje, ki gaje občina pridobila je z vodnim dovoljenjem dodelila država, 
letos aprila na podlagi vloge izpred štirih In naj dodam: tudi če bosta Marinvest ali 
let za posege v območju izolskega zaliva Porting dobila koncesijo za že zgrajeni 
med Srednjo gostinsko in turistično šolo del turističnega pristanišča, bosta samo 
in carinskim pomolom edini akt, ki kar- upravljalna pristanišča in nikoli lastnika 
koli ureja v našem akvatoriju. Dobila ga je morja!
zakonito, na osnovi veljavnih zakonov in Glede na to, da je naloga vsakega župana 
aktov, tako da lahko gospod Calassi grozi predvsem varovanje interesov občine in 
s tožbami kolikor hoče. vseh občanov, mislim, da izolskemu žu-
Ko je bil čas za sklenitev koncesijske po- panu ni potrebno imeti dileme, katere in- 
godbe z občino, je Marinvest poskrbel, da terese bo ščitil in njegova temeljna naloga
občinski svet ni potrdil pogodbe. Tako še je, da uporabi vsa pravna sredstva, da te
danes nima nobene pravne podlage za gos- interese tudi dejansko zaščiti, 
podarjenje s slovensko morsko površino v Lojze Pečan
izolskem akvatoriju! Vprašajmo se, koliko



MANDIKAČ 8 KAPUČINO Četrtek, 25. september 2008, št. 775

Da bi se dvignili moramo najprej pasti
Nogomet

2.SNL
BONIFIKA IZOLA - TRIGLAV GORENJSKA 
2:2 (1:1)
IZOLA - Mestni stadion, gledalcev 300, sod
nik Glažar 5 (Hajdina).
Strelci: 0:1 Marčeta (9), 1:1 M. Božič, 1:2 Bur
gar (75), 2:2 Hadžimuratovič (88).
Bonifika: Rupnik 6.5, Pepelko 6.5, Franetič 
6.5, Škrbina 6.5, Brajič 7, B. Božič 6 (od 45. 
Bogatinov 7), A. Jakomin 7 (od 80. Stopar), M. 
Božič 7, Ostojič 6, Orelesi 6.5, S. Jakomin 6.5. 
Trener: Vladan Mladenovič.

Kanček sreče in pravično sodniško trojko! To 
bi si tokrat zaslužili nogometaši Bonifike, ki 
sicer ostajajo po treh zaporednih zmagah še 
vedno nepremagani na domači zelenici. Oboje 
bi namreč ob dveh vratnicah ter nedosojenem 
prekršku nad Bogatinovim v kazenskem pro
storu Kranjčanov pripomoglo k zmagi Izola- 
nov, ki bi si jo slednji tokrat povsem zaslužili. 
Torkova pokalna tekma z Interblokom je si
cer domačemu moštvu pobrala nekaj moči, 
a se to v dvoboju s kakovostnimi Kranjčani 
ni poznalo. Tekma se za domačine ni začela 
najbolje, saj so gostje nepričakovano zgodaj 
povedli z lepim zadetkom Marčete. Večina na
padov Bonifike je potekala po desnem boku 
preko Brajiča in Aleša Jakomina. Slednji se je 
izkazal v vlogi asistenta s točno podajo Marku 
Božiču, ki je s svojim drugim zadetkom v dre
su Bonifike poskrbel za rezultatsko izenače
nje, kar je tudi ustrezalo razmeram na igrišču 
v prvem delu.
Odmor je Mladenovičevim varovancem do
bro del. Tudi vstop Bogatinova je pošteno 
razgibal dogajanje na igrišču, saj je Bonifika 
že do prve minute nadaljevanja stopnjevala 
pritisk in ustvarila pravo ofenzivo proti Trigla
vu. Žal ponujenih možnosti za zadetek niso 
izkoristili. Prvi je serijo zamujenih priložnosti 
začel Franetič, ki se je ob predložku Bogati
nova sam znašel pred golom, a je bil za las 
prekratek. Nekoliko zatem je kranjski vratar 
uspel močan strel Bogatinova odbiti v kot, že 
v naslednji akciji Izolanov pa je imel srečo, saj 
je Saša Jakomin zadel vratnico. Marko Božič 
bi se lahko še nekajkrat vpisal med strelce, a 
je bil pri izvedbi netočen. Gostje so povedli 
iz edine akcije v drugem delu, ko je najbolj
ši strelec gostov v hitrem protinapadu pobe
gnil domači obrambi in poslal Rupniku žogo 
za hrbet. Sicer pa je večino drugega polčasa 
domačemu taboru in gostom pritisk dvigovala 
sodniška trojka, ki je prezrla in pustila neka

m

znovane očitne prekrške gostov (vlečenje za 
dres, udarjanje), za nameček pa ni dosodila 
očitne enajstmetrovke po prekršku nad Boga
tinovim pred kranjskim golom. Ko je že kazalo 
na nepravično zmago Triglava, so se domačim 
obrestovala njihova stalna prizadevanja. V eni 
zadnjih akcij je v gneči pred kranjskim golom 
Orelesi sprva zadel vratnico, odbito žogo pa 
je v mrežo gostov potisnil Hadžimuratovič in 
tako povsem upravičil svoj prihod na igrišče. 
Andrej Franetič: Glede na prikazano smo si za
služili zmago, a moramo biti glede na razplet 
tudi s točko zadovoljni. V nedeljo gostujemo 
pri vodilni ekipi, a kljub temu računamo na 
maksimalni iztržek.

3. SNL - zahod

Adria:Avtoplus 1:0 (0:0)
MIREN, Igrišče Tri Štantu, gledalcev 150, sod
nik Žnidaršič.
Strelec -1:0 Jerkič (69).
Avtoplus: Horvat, Adamovič (od 62. Čamd- 
žič), Močnik, Delguisto, Mehič, Bašiče, Berne, 
Palamar (od 54. Sukalo), Lizalovič (od 62. Ze- 
linčevič), Valenčič, G. Pahor. Trener: Marino 
Viler.

Ekipi sta šli v srečanje zelo previdno, vendar se 
je že v 21. minuti na terenu prvič zaiskrilo. Na
padalec gostov Alen Lizalovič je bil hitrejši od 
zadnjega obrambnega igralca Sardoča. Slednji 
ga je pri tern nepravilno oviral, sodnik Žnidar
šič se pri tem prekršku ni kaj dosti obotavljal

§ 15ranit {

OBDELAVA KAMNA, MARMORJA IN GRANITA
Cankarjev drevored 28, Izola 
Tel.: 05 640 2315 / GSM 031 768 765

in tako je Adria tekmo nadaljevala z igralcem 
manj. Gostom je Lizalovič iz te akcije priigral 
še prosti strel z roba 16-metrskega prostora, 
ki ga je lepo izvedel Mehič, a še lepše obranil 
domači vratar Urdih. Ob številčni premoči bi 
Lizalovič lahko dvakrat povedel ekipo Kort v 
vodstvo, toda bil je premalo zbran. Po odmoru 
se je položaj na terenu povsem spremenil in v 
nadaljevanju so bili gostitelji tisti, ki so kljub 
igralcu manj narekovali tempo na igrišču. Pri
ložnosti so si priigrali Černe, Kočič in Stojko. 
Za borbenost in potrpežljivost so bili domači

nogometaši nagrajeni, ko je po prostem strelu 
Černeta zadel Jerkič. Minimalno vodstvo pa 
varovance Erika Koviča ni uspavalo in v na
daljevanju so še naprej napadali. V 82. minuti 
je Kočič zadel vratnico. Gostje iz Kort so se v 
drugem delu osredotočili predvsem na proti
napade, vendar jim rezultata, vse do zaključ
ka dvoboja ni uspelo spremeniti. PB

Primorska nogometna liga
PlamaPur:Bonifika Izola 0:1 
Obala:Ankaran Hrvatini 1:1

Futsal

Ta konec tedna se v nove bitke podajajo fantje 
iz izolskega Kluba malega nogometa. Lanski 
izpad iz prve lige niso sprejeli kot tragedijo, 
ampak kot običajen postopek v delovanju klu
ba. Do sprememb v ekipi je vendarle prišlo: 
trener Miroslav Stampfer in Andrej Franetič 
sta odšla k drugoligaški Bonifiki, Matjaž Šar- 
kanj pa bo branil barve škofijskih Bromcov.
V omenjenem klubu pa je trenerske izkušnje 
nabiral zdajšnji trener Izolanov Robert Janev, 
ki ima - z izjemo obeh bivših igralcev, na raz
polago iste fante, ki so lani nastopali v prvi 
ligi. To so vratarji Zoran Stampfer, Tomaž Ru
pnik in Tilen Deško ter igralci: Valdi Lakose- 
ljac, Marko Janjič, Draženko Vujič, Jan Novak 
Aljoša Komprej, Dragan Meš, Dalibor Ivkovič, 
Elvis Muminovič in Marko Hrvatin. V ekipi je 
tudi nekaj novih imen: Damjan Tonejc, Aleš 
Jačimovič, Aleš Pucer, Denis Bal tič in Sandro 
Hodžič ter vratar Matej Kuzmin. Vratarje bo 
dodatnih spretnosti učil Sebastjan Štefančič. 
Prvo prvenstveno tekmo bodo odigrali v so
boto ob 17. uri v Sežani, njihov nasprotnik pa 
bo Casino Safir Divača. Dosedaj pa so opravili 
že s tekmeci v pokalnem tekmovanju MNZ

POGLEJ STRANI
piše:

Žarko Kovačič

Drugo kolo novega rokometnega pr
venstva ni bilo prav radodarno za 
ekipe, katere so gostovale. Izjema je 
ekipa Gorenja, ki je gostovala v Hr
peljah. Domači so kljub podpori na
vijačev bili lahek plen za Velenjčane. 
Seveda so mladi Hrpeljci že obsojeni 
na izpad iz lige. Nabiranje izkušenj 
bo seveda dragoceno, zahtevalo pa bo 
svojo ceno. Cimos je po visoki zma
gi nad Krko povedel na prvenstveni 
tablici. Tako tudi počasi prevzemajo 
obveznost, da bodo osvojili državni 
naslov. Daleč je še do cilja, ne gre 
pozabiti evropske lige, predvsem pa 
morajo poskrbeti za nekaj sreče in se 
izogibati poškodbam. Tudi Celjani so 
ujeli pravi ritem in Trebanjcem vrnili 
dolg iz super pokala. Ob problemih s 
poškodbami so le sestavili tekmoval
no ekipo in bodo resen tekmec Kopr
čanom. Ostale ekipe so trenutno še 
podvržene dnevnim problemom in je 
težko napovedati in uganiti kaj bodo 
storile. Utišale so se polemike med 
prvoligaši in sodniki, mislim pa, da se

zna ponovno zaiskriti. Na ženski stra
ni, brez Krima, je sedaj glavna Olim
pija. Mislim, da resnih nasprotnic 
ne bodo imele, morda so le Celjanke 
malo bliže njim. Ti dve ekipi bodo 
krojile usodo ostalih. Ekipi Krima še 
vedno ne gre, niti v novi ligi, tako se 
jim obetajo težave tudi v razigrava- 
nju. V prvi domači tekmi so zmaga
le Pirančanke, ostalim novinkam pa 
kaže slabo. Tako bodo o izpadu odlo
čala medsebojna srečanja. Prvenstvo 
so začeli tudi B ligaši. Za naše pred
stavnike Izolo, Sežano in Ajdovščino 
je bil začetek porazen. Vsi so izgubili, 
vzrok pa je verjetno v volilnem mol
ku. Izdani so imeli svojo napoved, 
vendar pa oslabljena ekipa ni znala 
premagati Kočevcev. Iskati tolažbo, 
slab začetek dober konec, ne pomaga 
veliko. V soboto bodo naši gostili eki
po Krškega, enega od pretendentov za 
napredovanje. Prav naši so Krčanom 
lani vzeli skalp in jih izločili iz tekme 
za napredovanje, zato predvidevam, 
da bo tokrat zelo težko. Tudi napove
di Izolanov za novo prvenstvo so bolj 
medle in nedorečene. Želeti samo 
obstanek je premalo.
Tako se tudi nadaljuje prosti pad izol
skega športa, iz prve lige so izpadli 
balinarji. Neuspeh je načel organiza
cijo kluba in potrebno bo veliko vo
lje, predvsem pa denarja za ponovni 
vzpon. Izolski športni dnevi so vedno 
bolj temni.
Ne tako daleč smo še ...

AVTOCENTER

Sermin 7c, Koper 
Tel: 05/66-31-060 
GSM: 031/667-792 

www.bajc.si
Novo v KOPRU CHEVROLET
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Koper in se uvrstili v šestnajstino slovenskega 
pokala MUNICHX. Prvo domače srečanje pa 
bo na sporedu 10. oktobra.
Poleg članske ekipe v klubu delujeta še selek
ciji U 17 in U 21, kjer bi se za talentirane in 
obetavne nogometaše še našlo kaj prostora. 
Več podatkov o včlanitvi v moštvo lahko dobi
te na elektronskem naslovu futsal.izola@gma- 
il.com ali na telefonu 041 891 394 (Kristina), 
l.krog 2.sfl - sobota, 27.09. ob 17.uri 
Športna dvorana Sežana 
CASINO SAFIRJZOLA

Rokomet

1. B SRL
GRČNA KOČEVJE - ISTRABENZ PLINI IZOLA 
28:22 (13:10)
KOČEVJE - Športna dvorana , gledalcev 100, 
sodnika Cigale, Simončič.
Gostje so spričo odsotnosti četverice igralcev 
(Čosič, Cenčič, M. Lukežič, Seliščnik) na svoje 
prvo gostovanje dopotovali oslabljeni. To se je 
odrazilo v njihovem nastopu, saj so naredili 
več napak kot domača vrata. Sicer kakovos
tno enakovredna ekipa Kočevja je imela rahlo 
rezultatsko prednost ves čas srečanja in jo v 
zadnjem delu še okrepila. Pri gostih sta največ 
zadetkov dosegla Muha (7) in Redžič (6). BV

Kolesarstvo

V nedeljo 21. 09. so se trije čalni KD Bičikle- 
ta Korte namesto na euromaraton KP-Milje 
odpravili na kolesarjenje od Venezie do Trsta.
V ne preveč lepem vremenu 160 km dolga pro
ga ni bila mačji kašelj. Vsi so zdržali in bili 
nad organizacijo več kot navdušeni.

Rekreacija v Cetorah

Društvo za kulturo, šport in razvoj vasi Cetore 
vabi ženske in dekleta na otvoritev rekreacije 
za novo sezono 2008 / 2009.
Rekreacija bo pričela v sredo 1. oktobra 2008. 
Vpis telovadbe in aerobike bo potekal pri prvi 
oz. drugi uri glede na termin, ki vam odgo
varja.
Rekreacijo vodita fizioterapevtka ter profeso
rice aerobike po sledečem urniku in sicer: 
TELOVADBA - PONEDELJEK IN SREDO
I. ura - telovadbe od 18h do 19h
II. ura - telovadbe od 19h do 20h 
AEROBIKA - PONEDELJEK IN SREDO 
Aerobika od 20.00 do 21.00
Vljudno vabljeni na rekreacijo, ki bo potekala 
od oktobra 2008 pa do junija 2009.
Društvo za kulturo, šport in razvoj vasi Ce
tore

Veslanje Jadranje

Bine Pišlar v dvojcu še najboljši
V grškem Schiniasu se je končalo letošnje ve
slaško evropsko prvenstvo. Najvišjo slovensko 
uvrstitev sta vknjižila Jure Cvet in Bine Pišlar, 
ki sta v lahkem dvojnem dvojcu zasedla šesto 
mesto. Ostale tri slovenske posadke so nasto
pile v finalu B, Jan in Luka Špik pa sta v ma
lem finalu uspela zmagati in zasedla sedmo 
mesto.
Na olimpijski progi v bližini Aten sta bila Cvet 
in Pišlar edina med Slovenci, ki sta se uspela 
zavihteti v finale. V polfinalu sta zanesljivo 
osvojila tretje mesto, v finalu pa nato nista us
pela nadgraditi svojega nastopa.
Drugi Izolan, Andraž Krek, je bil soliden že 
v polfinalu, a je bil v dvoboju z Bolgarom 
Martinom Janakjevom v finišu za pol sekun
de in eno mesto “prekratek”, da bi se zavihtel 
med najboljšo šesterico. V malem finalu je 
Krek nato osvojil drugo mesto za Britancem 
Samom Townsendom, ves čas vodilni Nemec 
Martin Gulyas pa je v končnici popustil in pa
del na tretje mesto.

Z veliko prijaznejšimi vremenskimi pogoji pa 
je bila obdarjena 6. regata za Pokal Sloveni
je, ki je popestrila dneve salona plovil v Izoli. 
Regato sta družno spravila pod streho jadralni 
klub Funnavtik in športno društvo Burin, ki 
sta na morje pred Izolo privabila 74 posadk. 
V sončnem vremenu in zmerni burji, je po
tekala veliko manj adrenalinska regata, vsaj 
kar se vetra tiče. Zato pa se je bil oster boj za 
točke v skupni razvrstitvi Pokala Slovenije. 
Po štartu, ki je nemalo posadkam ponovno 
povzročal težave, katerih večji del gre pripi
sati nepoznavanju regatnih pravil, videti pa 
je bilo tudi več primerov, ki jih gre pripisati 
nepoznavanju osnovnih jadralnih veščin. Kar 
nekaj jadrnic je moralo ponoviti štart, med 
temi je bila tudi štajerska Dobro jutro, ki je 
bila “porinjena” prek štartne črte in je mora
la narediti kar dolgo pot okoli vrste jadrnic, 
ki so slabo ocenile pogoje in se nagrmadile 
okoli štartne boje. Prva stranica je postregla z 
vrsto vetrovnih pasti, v katerih se je še najbo
lje znašel Vasilij Žbogar, ki je za to priložnost 
krmaril na sejmu razstavljeno jadrnico dufo-

' _

Vaško začenja priprave na novo sezono. Vse kaže na medaljo!

ur 45 in je le malo manjkalo da se ni do prve 
boje prebil tudi pred koprsko Maxi Jeno, ki 
je le uspela izkoristiti svoj hitrostni potencial 
in vsem do konca regate kazati svojo krmo. 
Druga je cilj prejadrala Amis/Uroš Žvan, tretja 
pa Dobro jutro/Samo Žvan. Med potovalni
mi jadrnicami pa je bila prva v cilju Scorpio/ 
Iztok Krumpak, pred Manco 2/Matjaž Francé 
in Olimpie team/Vasilij Žbogar. Omeniti velja 
še četrtouvrščeno salono 37, ki je v slovenskih 
vodah prvič pokazala zobe na regatnih poljih. 
Krmilo pa je imela v rokah njena lastnica, Gio
vanna Capilin, ki je ob sebi imela tudi novega 
slovenskega zastopnika za te jadrnice.
V posamičnih razredih potovalnih jadrnic 
so na 6. regati za Pokal Slovenije zmagale: 
Olimpie team/Vasilij Žbogar, Scorpio/Iztok 
Krumpak, Acrux/Giovanna Capilin, Daphne/ 
France Mihelič, Mesto Novo mesto/Sašo No
vakovič, Bona Fide/Tomaž Vidrih, Lenoba / 
Matej Baš, Follow me/Žiga Horvat, Ta mala/ 
Primož Jager in Seascape 18/Vid Jeranko. 
Med regatnimi jadrnicami pa so bile na čelu 
svojih razredov: Maxi Jena/Mitja Kosmina, 
Amis/Uroš Žvan, Afrodita/Bojan Rodošek, 
Pila/Peter Bratuša, Atrox/Simon Makor, Dir- 
ty Sanchez/Nikola Juretič in Seascape 18/Vid 
Jeranko.

Match Race

Organizatorji letošnjega »Pokala Slovenije« v 
jadralskem dvobojevanju so danes v koprski 
Taverni predstavili regato, ki se tako po deve
tih letih ponovno vrača v največje obalno me
sto. Jure Orel, gonilna sila Jadralnega društva 
J-24, organizatorja regate in najuspešnejši 
slovenski Match race krmar je poudaril, da 
bo zasedba na morju pred Koprom od četrtka 
do nedelje vrhunska. Med zvenečimi imeni je 
izjemno zanimiv predvsem Južnoafričan lan 
Ainslie. 19- krmar s svetovne match race le
stvice je na zadnjem Pokalu Americe na jadr
nici Shosholoza jadral v vlogi skiperja, zadnje 
čase pa se vse bolj posveča dvobojevanju. V

Kopru bo nastopil z novo neuigrano posadko, 
veseli pa se jadranja na novih jadrnicah tipa 
The one design, ki jih
je projektiral Andrej Justin. Francoz Pierre 
Antoine Morvan je na svetovni lestvici med 
vsemi nastopajočimi uvrščen najvišje, na 12-o 
mesto, tik za njim pa je aktualni Evropski pr
vak, rus Eugenij Neugodnikov. Z naslovom 
Evropskega prvaka v Matoh raceu se lahko 
pohvali tudi Danec Peter Wibroe, ki na lestvici 
zaseda mesto pred Juretom Orlom, ki je 18-i. 
Najuspešnejši slovenski match race krmar na 
domačem terenu računa na visoko uvrstitev 
čeprav mu bodo misli bržkone uhajale tudi 
na kopno, saj je prevzel levji delež organiza
cijskega zalogaja. Na pomoč so mu priskočili 
tako v Jadralni zvezi, kot tudi v Mestni občini 
Koper, ki je organizatorjem omogočila upora
bo Taverne in privezov v koprskem Mandra- 
ču.

Spisek nastopajočih zaključujejo Francoz 
Alexis Littoz, najboljši Poljski match racer 
Premzek Tarnacki, odlični Hrvat Tomislav Ba
šič in naša Jon Brecelj in Gašper Vinčec. Pred
vsem za koprskega olimpijca velja, da lahko 
preseneti, saj ima v posadki tudi izkušenega 
Tomaža Čopija. Kot je sam dejal na današnji 
tiskovni konferenci pa bo vsaka zmaga v izje
mni konkurenci velik podvig.

Organizatorji so danes predstavili še ostale 
spremljevalne prireditve. Najbolj zanimivo bo 
v Kopru zagotovo čez vikend. V soboto bo po 
koncu predvidenih polfinalnih dvobojev na 
sporedu flotna regata slovenskih jadralskih 
udeležencev Olimpijskih iger z gosti, v nede
ljo pa bodo koprski zaliv preplavili mladi ja
dralci v razredu Optimist, ki se bodo v okviru 
Audi Quattro Mini cup pomerili za zmago in 
veliko nagrado, novo jadrnico Optimist.

Balinanje

Rezultati 16. Kroga:
Kolektor Idrija : Jadran Izola 15:7
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Veliki trg se je odrezal, 
glasbeniki pa tudi
Bajaga je Izolanom to dokazal že 
pred četrt stoletja, ko je prvič na
stopil v Izoli na stadionu. Takrat 
so mu organizatorji celo nekoliko 
znižali jakost zvoka, vendar to ni 
pomagalo. Bajaga z Inštruktorji 
je edini spravil zdolgočasene po
slušalce s tribune pred oder in 
nekaj podobnega je dokazal tudi 
v petek.

Ko so ozvočevalci imeli tonsko vajo so 
žvenketala stekla na oknih sosednjih hiš 
in zvonil je telefon na policijski postaji, 
kjer pa so dežurni lahko le odgovorili, 
da ima organizator potrebna dovoljenja 
in da bo pač treba vzdržati. Zvečer, ko je 
Bajaga s skupino stopil na oder in odi
gral prve akorde pa je bilo jasno, da je 
ohranil svoj prefinjen odnos do izvedbe. 
Ničesar ni bilo preveč. Basi niso rjuli po 
želodcu in visoki toni niso parali ušes. 
Nastop je bil ozvočen tako kot morda 
še nobeden doslej na tem trgu in Bajaga 
je bil brezhiben, kot se za glasbenika in 
skupino po treh desetletjih igranja tudi 
spodobi.

Naslednji dan je bil nekoliko drugačen. 
Tokrat so bile priprave tihe, saj je bilo 
ozvočenje že pripravljeno, zato pa so 
Heaven X udarili bolj na glas in spet 
povzročili slabo voljo pri sosedih. Obi
skovalcem, ki so bili tokrat bolj razno
vrstni in generacijsko različni pa so po
kazali kako se je igralo včasih, ko so bili 
Night Jump še najbolj popularna skupi
na na tem delu Primorske in še kje proti 
severu in vzhodu. Na odru je bil tudi 
Patrik Vlačič z majico SD podmladka, ki 
je, (morda je tudi to pomagalo,) čez 48 
ur postal poslanec.

Potem je prišel Magnifico z minimali- 
zirano skupino Turbolentza in odigral 
klasični klubski koncert s primesmi 
swinga in countryja. Nekatere pesmi je 
prilagodil novi zasedbi do te mere, da 
so jih obiskovalci spoznali šele pri refre
nih, zato ni nič čudnega, da so se tisti, 
ki so prišli na “klasičnega” Magnifica 
najbolj uživali ob skupinskem prepeva
nju njegovih evrovizijskih pesmi: Silvija 
in Lahko ti podarim samo ljubezen, 
Magnifiko je tako skoraj nehote poskr
bel za soseščino, tako da je bil na koncu 
še najbolj glasen - ognjemet, (ur)

Janez Matelič s “pogledom nazaj”
V četrtek, 25. septembra ob 19. uri bodo v galeriji Insula odprli razstavo znanega 
koprskega grafika in enega od najustvarjalnejših članov društva Likovnikov Insula, 
Janeza Mateliča. Tako optimističnega Mateliča že dolgo nismo videli.
Vsekakor je ustvarjalna aktiv
nost Janeza Mateliča vedno 
zelo pestra, saj se kot grafični 
mojster v okviru lastne grafične 
delavnice, inventivno zastav
ljenega projekta s pomenljivim 
naslovom SQART, že dolga 
leta obsežno angažira, obenem 
pa bogato goji svojo avtorsko 
umetniško produkcijo, ki odvija 
zanimivo razvojno nit znotraj 
slogovno in vsebinsko utečene 
figuralne forme.
Matelič deluje kot slikar in gra
fik. Lastno kreativno produkcijo 
vseskozi prepleta znotraj teh
ničnih možnosti posameznih 
likovnih zvrsti. Kar pomeni, da 
se njegovi likovni dosežki vzpo
redno dopolnjujejo. Konkretno 
je razstavljena serija najnovej
ših grafik, ki jo postavljamo 
pred gledalca v Galeriji Insula, 
predstavljena ob ciklu povsem 
novih malih akvarelov, ki si jih 
lahko ogledamo v galeriji Sqart.
V kompleksnem pogledu, ki ga 
razstavi ponujata tako ponovno 
odkrivamo neustavljivi prodor
ni način Mateličeve sugestije, 
izpovedne energije, ki prežema 
vso več desetletij trajajočo umetnikovo

produkcijo. Njegov odziv na 
doživetja, okolje, dogajanje s 
katerim je soočen na svoji živ
ljenjski poti se pod njegovimi 
rokami izliva na papir. Gre za 
potrebo, ki se usmerja v obsež
no zgodbo, artikulirano v smi
slu pripovedi osebne izkušnje. 
Matelič je večno vezan na fi
guralno formo, ki v načinovno 
opredeljeni izrazitosti ekspre
sivnega karakterja predstavlja 
avtorski atribut. Kot rečeno, 
izvira obravnavana serija grafik 
iz slikarjevega novejšega opusa 
in v tem smislu je tudi zrelos
tno izrazno dovršena. Odpira 
se v podobah, ki delujejo precej 
preprosto v svoji poseljenosti z 
nizom »avtorskih predmetov«. 
Preprosta, stilizirana risba ptic, 
rib, dreves, stolpov, zrakoplo
vov, oken ... je neobhodna stal
nica Mateličeve »simbolistične 
slike«.
Nedvomno pa je, da je umetni
kova osebna poetika prepričljiv 
dokaz »neumrljivosti« tradi
cionalnega likovnega dela, ki 
ostaja vedno dovolj sporočilno 
aktualno.

Dejan Mehmedovič

Rok ima rad etno
V izolski Mestni knjižnici smo v četrtek, 
18. septembra, s prireditvijo »Zanimivi 
Izolani«, ki uspešno poteka že 4. leto, 
začeli jesensko-zimsko prireditveno 
sezono. Na 34. večernem klepetu z 
»Zanimivimi Izolani« se je v pogovoru z 
Natašo Benčič predstavil mlad ilustra
tor in glasbenik, Rok Kleva Ivančič.

Glasba in likovno izražanje sta v življe
nju Roka Kleve Ivančiča vzporednici, 
obe hkrati ljubezen, obe hkrati strast.
V likovni umetnosti vidi svojo poklicno 
prihodnost, v glasbi svoj sproščeni jaz. 
Kajti, kot nam je zaupal na večernem 
klepetu, je zanj glasba poseben svet, v 
katerem se obenem sprošča in krepi sa
mozavest. Rok Kleva Ivančič je namreč 
violinist pri glasbeni skupini Vruja, ki 
s svojo interpretacijo tradicionalnih 
skladb iz bogate istrske dediščine nav
dušuje množice. Da je temu res tako, 
pritrjuje naključje, ki je želelo, da sta na 
večerni klepet s seboj prinesla svoji vi
olini tudi Rokova kompanjona, Marino 
Kranjac in Dario Marušič, vsi trije pa si 
niso mogli kaj, da ne bi zagodli ene dve 
po istriansko. Vrujevci pripravljajo nov 
cede, na katerem bo Rok Kleva Ivančič 
prvič tudi zapel. Cede bomo lahko po
slušali že prihodnje leto.
Pok, umetniško ime, s katerim se Rok 
Kleva Ivančič podpisuje pod svoje ri
sbe in slike, je v likovnem svetu že 
precej znano. V njegovem domišlji- 
skem svetu se med seboj igrajo tako 
škrati in druge duhovite pojave, kot tudi 
pošasti, spake in Smrt. Prvič je samo
stojno razstavljal še ne petnajstleten, 
leta 2005, v Manziolijevi palači v Izoli, 
sledilo je še nekaj razstav, ena od teh 
je bila postavljena tudi na Steni ustvar
jalnosti Mestne knjižnice Izola. Vse do 
letošnjega 5. oktobra bodo nekatera 
njegova dela, ki so zmagala na likovnem 
natečaju mladih umetnikov, postavljena 
na ogled na razstavi Artefatto 2008 - Bli
tz estetico v Trstu. Letošnje poletje se je 
Rok preizkusil tudi kot ilustrator v dveh 
otroških leposlovnih delih, Gusarji v 
vesolju in Vrtni palčki, ki sta nedavno 
izšli in že našli širok krog bralcev.
Rok, ki je dijak 4. letnika Italijanske gi
mnazije Gian Rinaldo Carli v Kopru, si 
srčno želi, da bi se mu prihodnje leto 
odprla vrata na Akademiji za likovno 
umetnost v Ljubljani. Kakorkoli že bo, 
nedvomno je Rok že sedaj uspešen 
umetnik, o katerem bomo zagotovo še 
veliko brali. Ksenija Orel
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Četrtek, 25.september 2008
Kino Odeon

Ob 18.00: VITEZ TEME - Režija in scenarij: Christopher Nolan 
ob 20,30: IRINA PALM - Irina Palm Režija: Sam Garbarski

Petek, 26.september 2008
Kino Odeon

ob 18.00 VITEZ TEME - Režija in scenarij: Christopher Nolan 
________ ob 20.30 IRINA PALM - Režija: Sam Garbarski________

Sobota, 27.september 2008
Palača Manzioli Izola - ob 18.00

RICOMINCIAMO...
recitali in petje

članov CI “Dante Alighieri” iz Izole 
Predstavlja: Elena Bubola 

Organizator CIDA Isola

Kino Odeon
ob 18.30 IRINA PALM - Režija: Sam Garbarski 

ob 20.30 VITEZ TEME - Režija in scenarij: Christopher Nolan

Nedelja, 28.september 2008
Kino Odeon

ob 18.00 VITEZ TEME - Režija in scenarij: Christopher Nolan 
ob 20.30 HANCOCK - Hancock Režija: Peter Berg 

Igrajo: Will Smith, Jason Bateman, Charlize Theron, Daeg Faerch, Laurea Hill Hancock je superheroj, ki zaide 
v Sheepshead Bay in tam povzroča kopico težav, ki jim večinoma botrujejo njegove težave z alkoholom in tem
peramentni značaj. Izkazalo se bo, da Hancock lahko pomaga skupnosti na manj uničujoč način...

Ponedeljek, 29.september 2008
Kino Odeon

ob 18.00 VITEZ TEME - Režija in scenarij: Christopher Nolan 
___________ ob 20.30 HANCOCK - Režija: Peter Berg___________

Torek, 30.september 2008
Kino Odeon

ob 18.00 VITEZ TEME - Režija in scenarij: Christopher Nolan 
___________ ob 20,30 HANCOCK - Režija: Peter Berg___________

Sreda, I.oktober 2008
Kino Odeon

_ ob 18.30 HANCOCK - Režija: Peter Berg 
ob 20.30 EDI ŠELHAUS: BIL SEM ZRAVEN - Režiser in scenarist: Jurij Gruden 

Direktor fotografije: Radovan Čok, Montažer:
Janez Bricelj, Producent: Franci Zajc, Kopro
dukcijska hiša: TV Slovenija in Kinoatelje - Go
rizia To je zgodba o fotoreporterski legendi, ki 
že sedemdeset let beleži slovensko zgodovino.
Edi Šelhaus se je rodil leta 1919 v Podkraju na 
Vipavskem. Oče in mati, ki sta bila fotografa, 
sta se odločila za njegov poklic: »Fotograf boš.«
Leta 1943 se je s svojim fotoaparatom Laica 
odpravil v partizane. Priključil se je novonasta
li fotosekciji SNOS in v okolici Bele krajine fotografiral dragocena pričevanja 
o vojnih dogodkih. Po vojni je postalo mesto Trst glavno evropsko prizorišče, 
postavljale so se meje med vzhodom in zahodom. Zaradi tega so Edija iz 
beograjskih Filmskih novosti poslali v Trst beležit dogajanje v takratnih co
nah A in B ter demonstracije za priključitev mesta Jugoslaviji. Večkrat se je 
znašel z razbito kamero, pretepen, zaprt. Po tržaških letih je nastopil kot fo
toreporter pri Poročevalcu (kasneje Delo), kjer je pokrival različne rubrike. 
Po upokojitvi se je 25 let posvečal raziskovanju usode zavezniških letalcev, 
ki so med vojno prisilno pristali ali doskočili na slovenska tla. Še dandanes 
svojevrstno spremlja dogajanje in sebe imenuje »fotoreporter v copatah«.

Četrtek, 2.oktober 2008
Kino Odeon

ob 18.30 MUMIJA: GROBNICA CESARSKEGA ZMAJA Režija: Rob Cohen 
Igrajo: Brendan Fraser, Jet Li, Maria Bello, John Hannah, Michelle Yeoh Pogumni arheolog Rick se 
še v tretje vrača po starodavne zaklade, le da tokrat namesto egipčanskih piramid raziskuje grob
nice kitajskih cesarjev. Med eno od odprav naleti na krutega zmajskega cesarja in njegovo armado, 
ki jo je dvolična čarovnica pred 2.000 leti obsodila na večno prekletstvo. S pomočjo temne magije 
cesarjeva vojska znova vstane od mrtvih, a ker mumije ne poznajo poštenega boja, čaka Ricka in 
njegovo druščino ena največjih in najbolj smrtonosnih pustolovščin.

ob 20.30 EDI ŠELHAUS: BIL SEM ZRAVEN Režiser in scenarist: Jurij Gruden 
Direktor fotografije: Radovan Čok, Montažer: Janez Bricelj, Producent: Franci Zajc, Koprodukcij- 
ska hiša: TV Slovenija in Kinoatelje - Gorizia___________________________________________________

Festivala vojaške zgodovine
V okviru Festivala vojaške zgodovine, ki je posvečen 90 letnici konca I. 
svetovne vojne, bo v četrtek, 25. 9. 2008, ob 19. uri v Ameriškem kotič
ku Koper (Titov trg 4, vhod iz atrija med Pretorsko palača in dvoriščem 
Fakultete za humanistične študije Univerze na Primorskem) predavanje 
podpolkovnika vojske ZDA Roberta Re d dinga z naslovom »Vpliv knjige 
Erwina Rommla o preboju pri Kobaridu na taktiko ameriške vojske v II. 
svetovni vojni«.

galerija INSULA SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

VABIMO VAS NA OTVORITEV RAZSTAVE

V ČETRTEK, 25. SEPTEMBRA 2008 
OB 19. URI V GALERIJO INSULA

JANEZ MATELIČ 
"POGLED NAZAJ"

DRUŠTVO LIKOVNIH UMETNIKOV INSULA - GALERIJA INSULA
VABIMO VAS NA OGLED RAZSTAVE
arhitektura slike - slika arhitekture
GALERIJA XX. 9.12 FABRIKArte (Via Albare 7, Piombino Dese - PD)

SOnČfia dvorana Giordano Bruno, Izola ( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra )
Vabimo vas na ogled fotografske razstave

»1. POGLAVJE«
A/l TIČ? Razeni v Sončno dvorano,
ulica Giordana Bruna 6 v Izoli. ( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra ) 
Razstava bo na ogled do 5. oktobra vsak ponedeljek, sredo in petek med 17,00 in 19.00.

Manziolijeva Palača /1^«
Vljudno vabljeni na ogled

30mstave miljskih umetnikov 2008 

Galerija Alga /
KDLU LIK Izola
razstava

Svetlobe v duši. 
svetlobe v telesu
Galerija Salsaverde Gramscijeva 4 - vhod iz Velikega trga 1, Izola
fotografska razstava francoskega ustvarjalca

Christopha Donnet-a “Eoi Dream”
Galerija je odprta od torka do nedelje od 18.30 do 20.30, obsredahpa tudi dopoldan od 10 do 13 ure.
Yves Klein, Hans Hartung, Jean Dubuffet, Pierre Souiages sodobno francosko slikarstvo

Galerija Loža, Koper, razstava na ogled do 12. oktobra 2008

Mestna knjižnica Izola
Oddelek za otroke in mladino
prisrčno vabi otroke od dopolnjenega četrtega leta dalje na ure pravljic, 
ki se bodo pričele v sredo, 1. oktobra ob 17. uri v stekleni pravljični 
sobi Mestne knjižnice Izola, Ulica OF 15. Ure pravljic bodo od oktobra 
do konca aprila vsak torek in vsako sredo od 17h do 17.45. Uri pravljic 
sledi likovna delavnica. Ob torkih bo z vami Špela Pahor, ob sredah 
pa Erika Tul.

Pridite, pa na copatke ne pozabite. Veseli vas bomo.

V Dnevih evropske kulturne dediščine
Mestna Knjižnica Izola vabi:

v četrtek, 25. septembra 2008, ob 19. uri:
na predavanje Izeta Veladžiča, pastorja protestantske Cerkve v Izoli:
»Kaj je ostalo od Trubarjeve reformacije danes?«
V vitrini bodo razstavljene knjige o Primožu Trubarju.

v petek, 26. septembra 2008, ob 19. uri:
v okviru ŠK Skozi druge kulture spoznavamo sebe: Flora v okolici Ankara
na.
Peter Glasnovič, prof. biologije in kemije, bo ob slikah predstavil splošne 
značilnosti flore Slovenske Istre, predvsem v okolici Ankarana, 
ter zanimivih vrst, ki tam uspevajo.

v torek, 30. septembra 2008, od 17. do 19. ure:
Marina Kurtin: kaligrafska delavnica za otroke in odrasle.
Udeleženci se bodo učili pisanja inicialk ter izdelali knjižno kazalo.
Prispevek za materiale je 5,00 enr.

v tednu DEKD razstava knjig o Primožu Trubarju
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Tudi p ri nas se dogaja

Dandanes ni zelo 
preprosto biti mlad
Nekoč seje dogajalo samo razvajenim in “čudnim” Američanom, danes pa 
postaja del naše stvarnosti. Namreč, obiski pri psihiatru. Na obali oddelka 
psihiatrije nimamo, psihologe imamo le na šolah. Pa ne na vseh.
Čeprav se izolsko brezproračunsko 
leto počasi, leno in obotavljaje vali 
proti svojemu neizbežnemu koncu gre 
spomniti na eno standardnih pripomb 
k letošnjemu proračunu, namreč - kaj 
je s šolskim psihologoma na OŠ Vojke 
Šmuc? Ravnateljico Lenčko Prelovšek 
smo vprašali ali šola resnično potre
buje ..nadstandardnega" psihologa. 
Posebej v teh, »ameriških" časih?

- Pomanjkanje psihologa kar močno 
čutimo. Imamo sicer pedagoginjo, 
a delo psihologa je zelo specifično. 
Sploh pa so časi takšni, da bi ga 
vsaka šolska ustanova potrebovala. 
Otroci so pogosto doma, in potem, 
ko pridejo v šolo, se kar naenkrat 
znajdejo v situaciji, ki je niso va
jeni. In tako se kopičijo konflikti 
in nesporazumi, veliko otrok pa je 
tudi razvajenih. Pri reševanju tovrs
tnih situacij pa bi nam še kako prav 
prišel ravno šolski psiholog.
- Ki ste ga nekoč tudi imeli.
- Še pred leti, ko še ni bilo OŠ Liva
de smo v Izoli imeli ekipo psiholo
ga, pedagoga in socialnega delavca. 
Ko je bila ustanovljena OS Livade pa 
smo ekipo razdelili, tako da so oni 
dobili psihologa, nam pa sta ostala 
druga dva. Nato smo na posebno 
prošnjo dobili tudi psihologa, ki pa 
spada med takoimenovani »nad
standardni" kader. To je trajalo vse 
do izpred dveh let, ko so na ministr
stvu za šolstvo določili, da morajo 
za nadstandardni kader poskrbeti 
občine. Takrat smo dobili obvestilo, 
da bomo s koncem leta ostali brez 
psihologa.
- Časi pa so takšni, da je psiholog 
skoraj nujen. Kako pa je za to po
skrbljeno drugod?
- Vedno več je vpisov otrok s po
sebnimi potrebami, tudi učnimi, in 
mednje lahko vključimo tudi tiste, 
ki so posebej nadarjeni, saj ravno 
tako potrebujejo pomoč pri usklaje
vanju dela s sošolci. Pri vsem tem 
je ravno psiholog tisti, ki otrokom 
in tudi njihovim staršem največ 
pomaga. Sicer se je celoten šolski 
kader vpisal na tečaj mediacije, na

lastne stroške, tri učiteljice so se 
tudi izučile za šolske mediatorje, 16 
učencev pa za vrstniške mediatorje, 
a strokovni delavec je vseeno potre
ben. V šolah v Kopru in Piranu ima
jo še kaj več kot psihologa. V Kopru 
se lahko pohvalijo celo s športnim 
pedagogom, pa računalničarji...
- Bile so tudi ideje, da bi si šolske
ga psihologa delili z OŠ Livade.
- Res je, toda te ideje ne podpiram. 
Psiholog je pomembna oseba v ra
zvoju otrok, zato mora tudi dihati 
s šolo in živeti s šolo. Ne more biti 
razpet med dvema ustanovama. Kot 
sem že omenila, časi se spreminja
jo, in psiholog je vedno bolj potre
ben. Resnično ga potrebujemo.
- Torej je to lahko poziv občinskim 
svetnikom ob sprejemanju prora
čuna?
- No, res je, da od občine že dobiva
mo sredstva. A to predvsem za pre
novo infrastrukture. Radi bi pove
dali, da bi potrebovali psihologa, a 
tudi računalničarja, saj so v šoli vsi 
računalniki povezani v mrežo. Po
leg tega, se nam zelo pozna, da ima
mo le še dva hišnika. Res je, da nam 
glede na število učencev pripadata 
le dva, a je stavba kljub manjšemu 
številu učencev še vedno enako ve
lika, in potrebuje enako dela. No, 
upamo, da nam zaradi teh pozivov 
ne bodo odpovedali sredstev, ki 
nam jih že namenjajo (smeh).

Aljoša

Največ nasilja v šolah se dogaja med 12 in 16 letom
V gradivu Evropske posvetovalnica za zbiranje podatkov o nasilju v šolah smo med drugim 
prebrali:
Danes je malo verjetno, da bi učitelji šoloobvezne otroke okrutno kaznovali - skoraj 
v vsej Evropi in Srednji Aziji je telesno kaznovanje v šolah z zakonom prepovedano.
Toda nasilje je skrito - največkrat v obliki ustrahovanja. Otroci, ki so nekoliko drugačni 
- bolj bistri, večji ali manjši, z drugačno barvo kože ali drugačnim naglasom - so lahko 
tarča zasmehovanja in napadov. Tudi učitelji so lahko tisti, ki ustrahujejo, ali postanejo 
žrtve. Razvpiti primeri - ko učenci streljajo na učence ali samomori otrok, ki ne zdržijo več 
pritiskov - dokazujejo, da ima lahko nasilje tragične posledice, če se s tem vprašanjem ne 
začnemo pravočasno ukvarjati. Varne šole so šole brez nasilja, vlade, učitelji, učenci, starši 
in skupnost pa morajo take šole razvijati in podpirati.
Po slovenskih raziskavah je ustrahovanih 45 % učencev. Deklice so večkrat ustrahova
ne kot dečki. 85 % napadov izvedejo dečki. Zelo malo je raziskav o deklicah, ki ustra
hujejo druge. 80 % nasilja se dogaja v starostni skupini 12 -16 let.

Ljubezen, kaj je že to?
Velikokrat mislimo (tudi zaradi vzorcev, ki nam jih vsiljujejo filmi in TV novele), da je ljube
zen čustvo, ki je vezano na partnerski odnos, in da je ljubezen prisotna, ko sta dva zalju
bljena ter je okoli njiju “rožnati oblaček”. Verjetno pa iz lastnih izkušenj vemo, da zalju
bljenost ne traja večno, temveč sčasoma izgine ali celo preide v svoje nasprotje. Poznate 
zgodbe, ko največji zaljubljenci postanejo celo smrtni sovražniki? “Tako sta se ljubila, 
potem pa ju je ljubezen naenkrat minila,” pravimo. Bolj pravilno bi bilo reči: “Zelo sta 
bila zaljubljena, ko pa je zaljubljenost minila in bi morala pokazati resnično ljubezen drug 
drugemu - kot spoštovanje, razumevanje, podporo, pomoč - tega nista zmogla.”

Ljubezni torej ne moremo enačiti z zaljubljenostjo in s čustvi. Ljubezen sama po 
sebi ni čustvo, lahko vpliva na čustva, a je nekaj več kot čustvo. Ljubezen je kvalite
ta našega pravega jaza, je potencial v vsakem človeku in je hkrati odnos, za katere
ga se odločimo in iz katerega lahko izhajajo naše misli, čustva, besede in dejanja. 
Izražanje ljubezni je svojevrstna “znanost”, ki se je učimo skozi celo življenje. V 
medsebojnih odnosih namreč obstajajo različni vedenjski vzorci, s katerimi izraža
mo ljubezen. Dr. Gary Chapman govori o petih različnih jezikih ljubezni: besede 
spodbude, hvale in občudovanja, posvečen čas (skupno preživljanje časa), da
rila, usluge in dotik. Vsak človek že v otroštvu izoblikuje svoj vedenjski vzorec, 
na podlagi katerega razvije svoj jezik ljubezni. Seveda smo se navajeni izražati v 
svojem jeziku ljubezni, vendar je velikokrat v odnosih tako, da naš partner (otrok, 
starš...) ne govori enakega jezika ljubezni kot mi. Za nas je na primer izraz ljubezni 
skupno preživljanje časa, naš partner pa svojo ljubezen izraža z darili. Ali pa ima
mo mi radi pohvalne besede, našemu partnerju pa veliko pomenijo usluge (svojo 
ljubezen izraža tako, da pokosi travo, mi pa bi si v resnici želeli, da nas pohvali). 
Tako se nam dogaja, da ljubezen izražamo v svojem jeziku, toda sporočilo ne do
seže druge osebe.
Zato je pomembno, da odkrijemo, kateri jezik ljubezni uporabljamo sami in ka
terega naš partner (otrok, starš...) ter se potrudimo izraziti ljubezen v njegovem 
jeziku. Na ta način lahko zelo obogatimo svoje odnose in poglobimo medsebojno 
bližino, zaupanje in ljubezen.
Da bi vajina ljubezen trajala ali se spet zbudila, vaju vabimo, da se udeležite 
skupine za pare, ki bo potekala od oktobra do decembra, 2 x mesečno. Za infor
macije in prijave nas pokličite na tel. št. 031 371 143, ali nam pišite na info@odnos. 
org. Več informacij lahko preberete na internetni strani www.odnos.org

Nada Mirnik, specialistka zakonske in družinske terapije 

Terapevtski inštitut - Odnos. Izola

Sprejemanje sebe in občutek lastne vrednosti
Sprejemanje sebe je sestavni del osebne rasti in je pomemben korak pri spremi
njanju samega sebe. Če nekaterih delov sebe (na primer lastnost, želja, predstava, 
vedenjski vzorec) ne moremo sprejeti, jih v resnici tudi ne moremo spremeniti, 
saj smo ves čas v konfliktu z njimi in veliko svoje energije porabimo za to, da jih 
‘odganjamo’, potlačujemo, prikrivamo. Ko pa določen del samega sebe sprejmemo, 
smo korak bliže temu, da ga spremenimo, če je to potrebno. Nismo več v konfliktu 
s samim seboj in lahko bolj konstruktivno razmislimo, kaj narediti.

Prijazno vabljeni na brezplačno predavanje Moč pozitivne samopodobe!
V sredo, 8.10., ob 19h na OŠ Koper, Cesta Zore Perello Godina 1

Duhovna univerza vabi na predstavitev knjige Telesna inteligenca in šole zdra
vja Eliksir, ki bo v petek, 26. septembra ob 19. uri na Osnovni šoli Koper, Cesta 
Zore Perello Godina L Predaval bo avtor knjige Primož Škoberne. Vstop je prost.

Akademija za psihosintezo prireja predavanje z naslovom »Ko življenju rečem 
DA« v ponedeljek, 29. septembra ob 19.00 uri. Predstavljen bo tudi izobraževalni 
program Kdo sem in kaj lahko postanem. Predavanje bo v dvorani Krajevne sku
pnosti Portorož, Obala 105. Predavala bo Rožana Grdina. Vstop je prost.
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Kultura iz naše ulice

Slikarski EX tempore Tartinijeve 
ulice je zdaj na ogled
Ob letošnjem Ribiškem prazniku so se v Tartinijevi ulici dogovorili, da bodo tudi sami 
prispevali k uspehu tega najstarejšega izolskega praznika. Za sobotni večer so pripravili 
zanimiv glasbeni program, petek pa je bil namenjen prvemu slikarskemu Ex tempore, ki 
je imel tokrat za temo prav njihovo ulico. Tam nastala dela so na ogled v galeriji Krajcar.
Slike razstavljajo: Zorko Dežjot, Zdenka 
Petek, Milenka Arsenov, Slavica Nastovski 
ter otroci iz ulice. Hkrati so organizatorji na 
ogled postavili tudi številne fotografije kul
turnega dogajanja, ki so ga organizirali Tar
tinijeve! ob letošnjem Ribiškem prazniku.

Seveda je tudi odprtje imelo podobo 
te najbolj živahne, prijazne in urejene 
ulice v mestu. Gospodinje iz Tartinijeve 
so namreč ob sobotni otvoritvi postre
gle s svojim domačim pecivom in tudi 
nazdravili so s svežim moštom. Pesmi 
tudi ni manjkalo, saj je bila Marjetka 
Popovski tudi tam, zato ni nič čudnega, 
da je bila otvoritev dobro obiskana in je 
trajala kar nekaj ur. Slike so na ogled do 
4. oktobra v popoldanskih urah.

1. poglavje Nine Ražem
V sončni dvorani je v četrtek 18. sep
tembra svojo krstno otvoritev doživela 
mlada, na pol Izolska, fotografinja, Nina 
Ražem. Ciklus fotografij z naslovom 1. 
Poglavje, izraža mladost, igrivost a isto
časno tudi vso čutnost Nininega foto
grafiranja. Fotografinja poskuša v vsa
ko sliko uloviti trenutek, ko se svet za 
delček sekunde ustavi in skozi objektiv 
ponudi svojo najbolj ranljivo plat.

B

I

fljhl komunala
wBo izola - isola

JAVNA LICITACIJA
za prodajo osnovnega sredstva “BIVALNA KAMP PRIKOLICA”:
- znamke IM V,
- tip ADRIA YU 440L,
- letnik izdelave 1985.

Izklicna cena osnovnega sredstva pod inventurno številko 100353 je
1.700,00 EUR brez DDV.

Pogoji pri udeležbi interne licitacije:
udeleženci morajo za udeležbo na licitaciji vplačati varščino v viši
ni 10% izklicne cene, kot jamstvo za resnost pri licitiranju 
varščina se plača na blagajni podjetja na dan licitacije do 14.00 
ure,
izbranemu udeležencu licitacije bo varščina všteta v kupnino, v 
primeru njegovega odstopa jo prodajalec zadrži. Drugim udele
žencem licitacije se varščina vrne naslednji delovni dan po lici
taciji,
bivalna kamp prikolica se proda po načelu "VIDENO - KUPLJE
NO”,
izklicno ceno udeleženci licitacije dvigujejo za določen znesek, ki 
znaša 50,00 EUR brez DDV,
zainteresiranim udeležencem bo omogočen ogled bivalne kamp 
prikolice dan pred pričetkom javne licitacije ob 12.00 uri, 
davek od prodaje in stroški prenosa lastništva so v breme kupca.

Javna licitacija bo v 
sredo, 1.10.2008 ob 15,00 uri

v sejni sobi Komunale Izola, Industrijska cesta 8, Izola.

Dodatne informacije lahko dobite po telefonu 05/66 34 950, g. Miran 
Milenkovski.

Prokurist 
Alojz Zorko

Ljubljanska pozdravila olimpijca

Tudi Ljubljanska ulica se trudi, da naše mesto živi. Brez gradenj, velikih 
investicij in strategij. Preprosto se dogovorijo in vsake toliko pripravijo kak
šen zanimiv dogodek. Prejšnji teden so pripravili še svoj ulični sprejem za 
srebrnega olimpijca Vasilija Žbogarja. Pobudo za srečanje je dal oblikova
lec stekla Matjaž Bornšek, ki ima v tej ulici atelje, slikar Zoran Tokovič pa 
je posebej za Vasilija ustvaril sliko, olje na platnu, na kateri je upodobljen 
Vasilij na jadrnici. Po krajšem, sproščenem pogovoru so se stanovalci ulice 
podpisali na sliko in ji na ta način dali še poseben osebni pomen v zahvalo 
za Vasilijeve dosežke, ki so Izoli in Sloveniji v ponos. V pogovoru je srebrni 
olimpijec med drugim povedal, da se je odločil za zamenjavo jadralnega 
razreda in da bo za nekaj časa presedlal v razred Finn, kar pomeni, da bo 
lahko vrnil nazaj svoje kilograme in dodal še kakšnega zraven. O tem, v ka
terem razredu bo jadral do Olimpijade v Londonu oziroma o tem ali bo do 
takrat še vedno del vrhunskega športa pa ni želel prehitevati z izjavami.
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Združene igre narodov letos 
niso naredile revolucije
Prejšnji teden smo v Izoli imeli tudi Združene igre narodov, prireditev, ki čudežno vztraja v Izoli, 
čeprav je bila že nekajkrat odpisana. Letos je čakala na finančni blagoslov občine takorekoč do za
dnjega dne, potem pa seje vendarle zgodilo. Kaj, pa vedo predvsem udeleženci.
Združene igre narodov so enotedenski 
mednarodni mladinski festival, ki je enaj
sto leto privabil v Izolo 75 mladih udeležen
cev iz cele Evrope. Gre za izmenjavo, name
njeno vrstniškem izobraževanju, promociji 
strpnosti ter osveščanju udeležencev o 
številnih temah, predvsem o komunikaci
ji med različnimi kulturami in religijami, 
Evropskem letu medkulturnega dialoga, 
“eko” načinu življenja, itd. Tako program 
zajema različne delavnice ter številne kul
turne in športne dogodke.

Da gre za zelo resno inštitucijo nas pre
pričujejo udeleženci s pojasnilom, da 
ZIN organizirajo v sodelovanju s pro
gramom Evropske komisije, Mladi v Ak
ciji, Občino Izola ter Klubom izolskih 
študentov in dijakov (KIŠD). Dogodke 
podpirajo tudi kampanja Vsi drugačni 
- vsi enakopravni, HELP - Za življenje 
brez tobaka in Brez izgovora Slovenija. 
V prvih letih so bile Združene igre na
rodov dogodek, ki je zanimal tudi ob
čane Izole in ne le udeležence srečanja, 
potem pa se je iz leta v leto bolj zapiral 
sam vase in letošnjega velika večina 
Izolanov ni niti opazila. Morda je to tudi 
škoda, saj bi lahko mladi iz vsega sveta 
Izoli dali nekaj svoje mladostne ener
gije in živahnosti, vendar jih je očitno 
prestrašilo tudi slabo vreme, ki smo ga 
imeli v teh dneh. Tako smo bili prikraj
šani za vsaj dva koncerta na prostem pa 
še kaj drugega je zmanjkalo.
Zagotovo pa so tovrstne izmenjave mla
dih lahko zelo koristne, saj tudi starejši 
Izolani pomnijo izmenjave kolonij s so
sednjo Avstrijo. A to je bilo takrat, ko je 
bila celo Avstrija daleč, danes pa so te 
meje takorekoč nepomembne. Zato se 
mladi odločajo za kolonije v obliki ra
zličnih delavnic. Ena takih je bila tudi 
novinarska oziroma medijska delavnica, 
v sklopu katere so med drugim obiskali 
tudi Radio Capris.
Kaj več o letošnjih Združenih igrah na
rodov, ki jih bo tudi tokrat sofinancirala 
občina pa takrat, ko bomo od organiza
torjev izvedeli, kaj se je pri njih zanimi
vega dogajalo, (ur)

Penzija je navaden lari fari

Razvrat na tenis igrišču v Simono
vem zalivu leta 1938.

Danilo Godina, znan izolski gostilničar ježev pokoju in zdaj hodi le še “v kontrolo” k 
“ta mladim”. Mimogrede pa Vladu Ostrouški, ki odhaja v pokoj konec leta, daje stro
kovne nasvete o nevarnostih prehoda v to, drugo stanje. Kaže, da to ni nič slabega in 
Vlado se očitno že veseli poslovilne fešte pri Iveku v izolski Marini. Sicer pa ga bo pri 
vodenju nedeljske kmetijske oddaje zamenjal še en Izolan - Branko Vrabec.

Tinkara je tudi tukaj doma

nika. Pa tudi o glasbi
•- ' H rečeta kakšno.

Narava dela čudeže
“Drugače imam 195 cm, ampak 
res ne vem, kaj mi je danes ...” se 
je opravičeval Petar Saratlija, ko se 
je fotografiral Majo Bedalov, dekle
tom Vasilija Žbogarja, sicer pa aktu
alno Miss Dalmacije.

Noše so vzele zmago
“To pa že niso istrske noše so mo
drovali petkovi predvolilni spreha
jalci pred sedežem SDS. Gremo raje 
na drugo stran k Bredi, tam so vsaj 
duvači. Pa še kakšno partizansko 
bomo lahko zapeli z našim moškim 
zborom.”

ISTRSKI VEČER V 
KRKAVČAH 2008
Sekcija za razvoj vasi Krkavče, ki de

luje pri Društvu PANGEA, že peto leto 
zapored organizira »Istrski večer v Kr
kavčah«, ki se bo odvijal v soboto, 27. 
in v nedeljo, 28. septembra 2008, na 
ploščadi pred cerkvijo v Krkavčah. Kot 
doslej bo Istrski večer potekal v zname
nju Istre in njenih običajev, ki se z leti 
izgubljajo in pozabljajo.
Z jubilejno peto prireditvijo društvo 
obuja starodavno tradicijo praznovanja 
župnijskega zavetnika sv. Nadangela 
Mihaela ter na ta način oživlja eno iz
med najbolj tipičnih istrskih vasi. 
Program:
Sobota, 27.9.2008 ob 18. uri:

- predavanje na temo »Istrska arhitektu
ra« (predavala bo ga. Eda Benčič Mohar z 
ZVKDS, enota Piran)

- predstavitev knjižne novosti z naslovom 
»Živi svet doline Dragonje« (knjigo bo pred
stavil dr. Mitja Kaligarič)
- nastop izvajalcev ljudske glasbe 
Nedelja, 28.9.2008 od 15. ure dalje:
- nastop domačih plesalcev s Krkavč,
- folklorna skupina Skupnosti Italijanov iz Ga- 

ležana,
- gledališka igra »Izbor najboljših skečev« v 

izvedbi gledališke skupine Dekani,
- ogled različnih tematskih stojnic,
- ogled živega muzeja Krkavče - »hiše Vrešje«,
- vodena degustacija izbranih vin in oljčnega 

olja,
- vodeni ogledi vasi in cerkve sv. Mihaela.



Četrtek, 25. september2008, št. 775 H1A11IDIKAC 15
Predzadnja

KRIMINALNE

Zgodaj smo začeli
Nekaj minut pred polnočjo je polici
ste na pomoč poklicala 40-letna Izo- 
lanka. Ker ni ustregla volji svoje 18 - 
letne hčerke, se je ta močno razburila, 
pričela na mater kričati in prevračati 
pohištvo. Prestrašena mati je pokli
cala policijo, hči pa je odšla od doma 
pred prihodom policistov. Seveda pa 
je pobeg ne bo rešil zaslužene ka
zni. Razen, če jo bo morala poravnati 
mama.

Zid na obvoznici je vzdržal
Na številko 113 smo prejeli klic vozni
ka, ki je vozil po izolski obvoznici. Po
vedal je, da pred njim vozeči voznik 
osebnega avtomobila močno vijuga. 
Pri tem je tudi trčil v betonski zid. 
Policisti so osebni avtomobiljrstavili 
na Belvederju in 45-letnemu Štajercu 
preprečili, da bi z nadaljevanjem vo
žnje ogrožal druge udeležence. Da je 
alkohol glavni krivec za njegovo viju
ganje, je potrdil preizkus alkoholizi
ranosti, ki je pokazal 1,17 miligrama 
alkohola v litru izdihanega zraka. Vo
zniku so policisti izrekli globo zaradi 
vožnje brez vozniškega dovoljenja, 
napisali obdolžilni predlog zaradi ne
sreče in vožnje pod vplivom alkohola 
ter ga pridržali do iztreznitve.

Draga košarica
Na policijski postaji se je oglasila ob
čanka, ki je povedala, da so ji v eni 
izmed trgovin iz nakupovalne koša
rice ukradli mobilni telefon znamke 
NOKIA, tip 6131, črne barve in na 
preklop. Z dejanjem je oškodovana za 
približno 80 evrov.

Parkiranje z opozorilom
Na Piranski ulici sta se soseda sprla 
zaradi parkirnega prostora. Glede na 
to, da sama nista mogla rešiti proble
ma so prišli na pomoč policisti, ki so 
ju zaenkrat le opozorili.

Ni bil Žare Zmelkoow
Iz bolnišnice so sporočili, da so hos
pitalizirali udeleženca v prometni 
nesreči. Policisti so ugotovili, da je 
voznik kolesa s pomožnim motorjem 
vozil po kolesarski stezi in pri Rudi 
padel na skale. Pri tem se je lažje te
lesno poškodoval. Odrejen je bil pre
izkus alkoholiziranosti, ki je pokazal 
rezultat 0.59 miligrama alkohola v 
litru izdihanega zraka.

Uslužbenk se ne sme
Iz ene izmed javnih ustanov so sporo
čili, da se pri njih nahaja oseba, ki žali 
in zmerja uslužbenke. Kršitelj je kraj 
dejanja zapustil še pred prihodom po
licistov, a so ga slednji kmalu izsledili, 
mu predočili prekršek in izdali plačil
ni nalog.

Neznanec še ni znan
Iz ene izmed srednjih šol so policiste 
obvestili, da se pri njih nahaja dijak, 
ki sta ga pretepla neznanca. Policisti 
dogodek še preiskujejo.

V gostilno po mančo
Obveščeni smo bili, da je ponoči ne
znanec vlomil v gostinski lokal in iz 
odprte blagajne vzel 200 evrov.

Ugovor na ugovor bankrot
Policisti so ustavili voznika osebnega 
avtomobila, ki je kazal očitne znake 
opitosti. Odrejen mu je bil preizkus 
alkoholiziranosti, ki ga je odločno 
odklonil. Sledilo je pridržanje, kasne
je pa še obdolžilni predlog. Ker se je 
med postopkom nedostojno vedel, 
mu je bil izdan tudi plačilni nalog.

Spala je kot ubita
Občanka je policiste zaprosila za po
moč, ker jo je skrbelo, glede na to, 
da se ji starejša soseda, ki sicer živi v 
stanovanju sama, ne oglaša. Policisti 
so odšli na kraj in poskušali sosedo 
priklicati. Ker se le-ta ni oglasila, so 
vstopili v stanovanje in ugotovili, da 
je s sosedo vse v najlepšem redu, saj 
je ta mirno spala.

Zato so gradnje tako drage
Neznani storilec je na gradbišču vlo
mil v kontejner gradbenega podje
tja in iz njega izvršil tatvino sedmih 
udarnih kladiv. Prav tako je iz grad
bišča neznano kam izginilo tudi 200 
metrov kabla. Podjetje je oškodovano 
za približno 3500 evrov.

Ponaredek z zamudo
Potem ko so tuje državljane, ki so 
vnovčevali bankovce po 100 Eur že 
prijeli je uslužbenka ene izmed ban
čnih poslovalnic v Izoli policiste ob
vestila, da so odkrili še en ponarejen 
bankovec za 100 evrov. Bankovec je 
bil zasežen in poslan na ekspertizo.

Nič več ne štrli
Neznani storilec je na parkirnem pro
storu na osebnem avtomobilu odlomil 
zunanje vzvratno ogledalo, zvil ante
no in brisalec. Z dejanjem je lastnika 
oškodoval za približno 150 evrov.

Zadovoljen lastnik
Na parkirišču pri ladjedelnici so izol
ski policisti našli osebni avtomobil 
znamke Volkswagen Golf, ki so ga ne
kaj dni pred tem ukradli na območju 
Pirana. Vozilo so vrnili zadovoljnemu 
lastniku.

Statistika
Policisti so obravnavali še dve kaznivi 
dejanji neupravičene proizvodnje in 
prometa z mamili, šest prometnih ne
sreč, v katerih je nastala le materialna 
škoda in sedem poškodb na parkiri
ščih. Večkrat so intervenirali zaradi 
povzročanja hrupa, tako na prostem 
kot v gostinskih lokalih. Zaradi ome
njenih kršitev so izdali dva plačilna 
naloga.

ALKO:
0.35 mg/l, 0.38 mg/l, 0.53 mg/l, 0.59 
mg/l, 0.88 mg/l, 1.17 mg/l.

MALI OGLASI

Nepremičnine

- Miren, mladi par nujno išče enosobno 

stanovanje v Izoli. Po možnosti že v okto

bru. Tel: 041 435 207

- Štiričlanska družina z mirnim, prizade

tim odraslim sinom, nujno išče dvosobno 

stanovanje v Izoli, tel.: 040 523 334

- Iščem stanovanje-enosobno ali gar

sonjero v Izoli za daljše obdobje, tel 

041 280 521

- Oddam garsonjero v bloku v Izoli, tel 

031 444 376

- STANOVANJE 75,34 M2 Izola - Liva

de, zgrajeno 1983,1. nadstropje, vzdr

ževano, vsi priključki, parkirišče pred 

in za blokom, ZK urejeno, 1. lastnik, 

bremen prosto. Vselitev november 

2008. Cena 218.000 EUR oz. po dogo

voru. tel 040 710 010 ali 041 247 944

V privat hiši v Izoli oddam stanova

nje z ležišči in s souporabo kopalnice 

delavcem ali drugim zainteresiranim 

strankam za dalj časa. Kontakt: 041 

776 748

- Nujno iščem 1 sobno stanovanje 

kjerkoli v J Primorski (najraje Sežana) 

za nedoločen čas, že od 20.6.08 dalje. 

Cena naj nebi presegala 210 EUR z 

vštetimi stroški, tel 040 542 390

Vozila in plovila

- Citroen Evasion 2.0i, 1995 bele barve, 
165000km, servo volan, airbag, radio, 
centralno zaklepanje, 7 sedežev. Avto 
je redno servisiran in v dobrem stanju. 

Info.: 05 6415150, 040 436 322

- Kupim traktor FERGUSON N 533 ali 

534, ter rotacijsko kosilnico SIP 135. 

tel 031 427 626

- Kupim traktor URSUS C 335 ali C360. 

tel 041 678 130

- Prodam osebni avto Peugeot 206 

x-line 1.4, letnik 9/2004,3 vrata, zla- 

to-metalna,el. pomik prednjih stekel, 

daljinsko centralno zaklepanje, kli

ma, 2x airbag, radio-cd, servo volan, 

32.120 km. Informacije: Tel: 040/865- 

170

- Prodam Hyundai Santa-Fe, letnik 

2001, prevoženih 103.000 km. Dodat

na oprema 4 alu platišča z zimskimi 

gumami, inox buli bar. Informacije na 

041 / 600 159.

- Prodam jadrnico dolž. 7m, tip poda
ljšano Elan 19, lepo urejeno z veliko 
dodatne opreme. Informacije na tel. 
040 260 397.

- Skuter Sim 50 cc prodam, tel 040 
794 054

Delo

- Sem tehnik zdravstvene nege, nudim 
nego na domu. tel 040 865 251
- Sem medicinska sestra v pokoju in nu
dim nego na domu bolnim in ostarelim 
tudi 24 ur. tel 031 562 880
- Nudim 24 urno pomoč na domu. tel 
031 418 721
- Zaposlim natakarja in več študentov 
za strežbo v lokalu Istra, Tel.: 041 345 
605
- Čistim, likam, starejšim ljudem, lx ali 
večkrat tedensko. Skuham tudi obrok 
hrane. Sem čista in urejena. 041 254 
886
- Pomagam starejši osebi 24 ur na dan 

ali po nekaj ur. tel 031 310 410

- Izkušena medicinska sestra nudi 

nego in pomoč na domu. tel 031 241 

845

- Izkušen DJ vrti glasbo na raznih za

bavah in obletnicah za srednjo gene

racijo tel 031 578 327

- Nudim 24 urno pomoč starejšim in 

bolnim pri osebni negi in gospodinj

skih opravilih. 031 631 188

- Nudim varstvo otrok v Izoli, tel 040 

354 048

- Dnevni bar v Izoli išče delavko za 

delo v strežbi z možnostjo stalne za

poslitve. tel: 041 400 404

• Ponujam delo v strežbi in pomoč v 

pizzeriji za daljše obdobje. 041 827 

039

• Pizzeria na obali zaposli izkušene

ga picopeka. Tel.: 041 566 751

Razno

- Po ugodni ceni prodam tri pomivalna ko
rita različnih dimenzij, tel: 041 776 748
- Mlin za grozdje motorni, prodam, tel 
041/853132
- Oddam: 2 fotelja, hladilnik, precej 
starih elektronskih aparatur, ogromno 
VHS kaset, nekaj posteljnine...Vse dam 
brezplačno, le odpeljati morate stvari in 
vzeti vse skupaj.
031 603804 Bojan
- Prodam plastično kad za grozdje 1000 
1. tel 6419348
- Ugodno prodam in brezplačno dosta
vim dva večja kozlička, cca 16 in 18 kg 
netto, tel 040 342 200
- Kompostiran kozji gnoj prodam.tel 
040 342 200
- Prodam stare gramofonske plošče LP 
in SP. tel 640 1200

- Prodam otroško (večje) kolo monta- 

in bike, lepo ohranjen, za 35 eur. Tel 

041/828 605.

- Prodam rabljen motorni mlin za 

grozdje in plastični kad za kmetijo 300 

litrski, za 100 eur. Tel 041/828 605.

- Prodam kmečko tehtnico do 200kg 

(tehtna površina 50cm x 70cm) za 180 

eur. tel 041/828 605.

- Štedilnik inox rosfrai - 3 plini + elek

trika in pralni stroj, vse lepo ohranjeno 

prodam po nizki ceni. tel 041 254 886

- Rabljeno pohištvo za opremo spalnice 

nujno prodam po simbolični ceni. Kon

takt: 041 776 748
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Trg Republike 3, Izola 
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SDS

ZAHVALA!
Zahvaljujemo se Izolankam in Izolanom 

za izkazano zaupanje 
na zadnjih parlamentarnih volitvah.

Se naprej se bomo zavzemali
za boljši jutri vseh občanov!

Občinski odbor SDS Izola Nives Rener

S

1
“Me prav zanima, kaj bo Mef napisal 
zdaj, ko smo zmagali. Če misli spet 
kritizirat’ mu bomo najprej vzeli 
Uradne objave, potem Mandrača, 
nato Shoto klub, pa jadralni klub in 
ko mu ne bo ostalo nič, lahko pride 
delat k nam na Ribo 2. Ne bo se več 
hecal z Mikrobom!”

e tr ' $ I s

Aveo že od 8.600 €

A 1 # UUJ1 Novi Chevrolet Aveo ima vse, kar želite od avta, in 
ÀA 1# C vJ nič, česar ne bi hoteli. Privlačno oblikovanje, izbiro 
dveh novih motorjev, okretnost na cesti in obilico prostora v notranjosti. 
Resnično udobje dopolnjujejo večnamenski odlagalni prostori, 
klimatska naprava, avdio sistem z MP3 vhodom in ostala oprema, ki jo 
boste izbrali za svoj resnični avto v resničnem življenju - Aveo!

CHEVROLET

Bajc, d.o.o., Ajdovščina
Goriška cesta 75 • 5270 Ajdovščina 
Tel.: 05 36 44144 • www.bajc.si

Bajc, d.o.o., PE Nova Gorica
Industrijska cesta 5 • 5000 Nova Gorica 
Tel.: 05 330 4510 • www.bajc.si

Bajc, d.o.o., PE Koper
Sermin 7C • 6000 Koper 
Tel.: 05 66310 60 • www.bajc.si

■■■
Slike so simbolne. Akcija velja do razprodaje zalog. Zaloge so omejene. Emisije (g/km): 132-152. Poraba (mešani ciklus;l/100km): 5,5-6,4. Za vse informacije se obrnite na Avtocenter Bajc. 
Naročnik oglasa: Bajc, d.o.o., Ajdovščina.


